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KOS’TA GÖREV DEĞİŞİKLİĞİ BİR PROJE DAHA DESTEKLENECEK 
2013 yılından bu yana Kon-
ya Organize Sanayi Bölge-
si (KOS) Yönetim Kurulu 
Başkanlığı görevini yü-
rüten Memiş Kütükcü, 
görevini Konya Sanayi 
Odası (KSO) Başkanı 
Mustafa Büyükeğen’e 
devretti.
n HABERİ 
SAYFA 3'TE

Büyükşehir Be-
lediyesinin ortağı 
olduğu “SAFELY” 

projesi, kentsel 
hareketlilik alanında 
Avrupa’nın en büyük 

inovasyon topluluğu 
olan EIT Urban Mobility 
tarafından desteklen-

meye hak kazandı.  
n HABERİ SAYFA 3’TE

Perakende satışta şehrin en büyük zincir mar-
ketlerinden biri olan Çelikkayalar, 31’inci şu-
besini Başak Mahallesinde açtı. Çelikkayalar 
Marketler Zinciri Yönetim Kurulu Başkanı Ali 
Kaya, hedeflerinin 42 şube olduğunu söyledi.  

n HABERİ SAYFA 5’TE

Ocak ayında memur ve emeklilere yapılan zammı 
değerlendiren Türk Sağlık-Sen Konya 1 Nolu Şube 
Başkanı Metin Töke, TÜİK’in açıkladığı enflasyon 

rakamına göre, verilen yüzde 6’lık zammın daha ilk 
aydan eridiğini ifade ederek, “Zam, ocak ayı enflas-

yonuyla tükendi” dedi.   n HABERİ SAYFA 9’DA

ŞEHRİN MARKASI 
BÜYÜYOR!

‘ZAM, 
ENFLASYONLA ERİDİ!’

Yİ-ÜFE yıllık 
ve aylık arttı

Kağıt sektörünün büyük bir 
heyecanla beklediği Paper 
& Tissue Show 2025, 21-23 
Ocak 2025 tarihleri arasında, 
BAE’de gerçekleşti. 3 gün 
süren fuarda birçok yabancı 
ziyaretçinin ziyaret ettiği 
Konya Kağıt, yeni yıla güçlü 
bir giriş yapmış oldu.  
 n HABERİ SAYFA 4'TE

En çok fiyat artışı 
eğitimde oldu 

Türkiye İstatistik Kurumu 
(TÜİK) Yurt İçi Üretici Fiyat 
Endeksi (Yİ-ÜFE) yıllık yüzde 
27,20 arttı, aylık yüzde 3,06 
arttı. Yİ-ÜFE 2025 yılı Ocak 
ayında bir önceki aya göre 
yüzde 3,06 artış, bir önceki 
yılın Aralık ayına göre yüzde 
3,06 artış gösterdi.  
 n HABERİ SAYFA 3'TE

Konya Kağıt’tan
yeni yıla güçlü giriş! 

Türkiye İstatistik Kurumu 
(TÜİK) Tüketici fiyat en-
deksini (TÜFE) açıkladı. Bu 
kapsamda TÜFE yıllık yüzde 
42,12, aylık yüzde 5,03 arttı. Bir 
önceki yılın aynı ayına göre 
artışın en yüksek olduğu ana 
grup ise yüzde 99,93 ile eği-
tim oldu.  n HABERİ SAYFA 3'TE

GÜCLENEN ALTYAPI,
İSTİKRARLI BAŞARI!

Meram Elektrik Peraken-
de Satış Anonim Şirketi, 
2024 yılında 6,4 milyar 
TL’lik yatırımı tamamla-
yarak altyapı, teknoloji 

ve sürdürülebilirlik alan-
larında önemli adımlar 

attı. BU kapsamda 
MEDAŞ, güçlendirdiği 
altyapıyla sürdürülebilir 

başarı sağlıyor 
MÜŞTERİ 

MEMNUNİYETİNDE 
LİDER!

Ulusal memnuniyet 
anketlerinde üst sıra-

larda yer alan MEDAŞ, 
abonelerine hızlı ve 

etkin çözümler sunarak 
müşteri odaklı yaklaşı-
mını sürdürdü. Yenilikçi 
projeleri, sürdürülebilir-
lik odaklı çalışmaları ve 
teknolojik yatırımlarıyla 
MEDAŞ, enerji altyapısı-
nı geleceğin ihtiyaçlarına 
uygun şekilde geliştir-
meye devam ediyor.  
n HABERİ SAYFA 2’DE

Otobüs ve tramvay
 biletine zam geldi       
n HABERİ SAYFA 10'DA

Ereğli Sazlığı da 
koruma altında!       
n HABERİ SAYFA 10'DA

Konya, 2025’e rekor 
ihracatla başladı  
n HABERİ SAYFA 9'DA

Belediye Başkanı 
kaza yaptı: 1 yaralı         
n HABERİ SAYFA 10'DA

Konya Yenigün Gazetesi Yönetim Kuru-
lu Başkanı Mustafa Arslan, İnternetten 

Sorumlu Yazıişleri Müdürü Fahri Altınok, 
İstihbarat Şefi Muhammed Esad Çağla 
ve Muhabir Hacer Ceylan Zaman’dan 
oluşan heyet, AK Parti İl Başkanlığı’na 
seçilen Fatih Özgökçen’e hayırlı olsun 
ziyaretinde bulundu. n HABERİ SAYFA 4'TE

İl Emniyet Müdürü olarak atanan Mak-
sut Yüksek’i Konya Yenigün Gazetesi 

Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Arslan, 
Sorumlu Yazı İşleri Müdürü Abdullah 

Barış Yaman ve İstihbarat Şefi Muham-
med Esad Çağla ziyaret ederek Müdür 

Yüksek’e yeni görevinde başarılar diledi.   
n HABERİ SAYFA 4'TE

YENİGÜN’DEN 
ÖZGÖKÇEN’E ZİYARET

YÜKSEK’E 
BAŞARILAR DİLEDİLER 

2025 kamu yatırım programında Konya için sulama ve ulaşım projeleri öne çıkıyor.

MILYARLIK DA VAR
ON BINLIK DE

Göksu Havzası yamaç arazilerinin sulanması, Çumra 3. Mer-
hale Projesi, İvriz Sağ ve Sol Sulaması Rehabilitasyonu, Göksu 
Taşeli Havzası Kalkınma Projesi, Konya-Adana Hızı Tren Pro-

jesi, Kütahya-Afyon-Konya Tren Yolu Rehabilitasyonu, KONYA-
RAY, Konya Çevre Yolu, Trafik Kontrol Merkezi-Barış Caddesi 
Raylı Sistem Hattı- Şehir Hastanesi Uzatma Hattı, Ceza İnfaz 
Kurumu ile Konya İçme suyu projeleri 1 milyar liranın üzerin-

deki ödenekleri ile yüz güldürüyor.

Öte yandan 12 bin liralık iz bedeli ile Konya Metrosu, 
10’ar bin liralık ödenekleri ile sembol projelerden Eğiste 
Viyadüğü, Türkiye’nin en eski projelerinden Bozkır-Ha-
dim-Adiller, (Konya-Karaman) Ayrımı-Belören-Hadim, 

Bala Ayrımı-Aksaray-Ereğli Ayrımı, Aksaray-Ulukışla-Po-
zantı, Konya-Akşehir, Beyşehir –Seydişehir, Karapınar-Es-

kili ile Belören –Bozkır yolları dikkat çekiyor.   
n MUSTAFA ARSLAN'IN HABERİ - SAYFA 6-7-8’DE
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Şenkar Soğutma Sanayi sa-
hiplerinden Hüsamettin Uy-
sal’ın oğlu Ebubekir Uysal, 
düzenlenen düğün merasimi 
ile Havvanur Sarı ile dünyae-
vine girdi. Mükerrem- Mahmut 
Sarı çiftinin kızı Havvanur ile 
Ayşe- Hüsamettin Uysal çifti-
nin oğlu Ebubekir, Diltaş Dü-
ğün ve Kongre Merkezi’nde 
düzenlenen düğün merasimi ile 
dünyaevine girdi. Havvanur- 
Ebubekir misafirlerini, “Bu özel 
günümüzde sizleri de aramızda 
görmekten mutluluk duyaca-
ğız.” mesajı ile davet etti. Genç 
çifti ve ailelerini mutlu günle-

rinde sevenleri ve yakınlarının 
yanı sıra işadamları ve sanayi-
ciler yalnız bırakmadı. Sarı ve 
Uysal aileleri misafirlerini ka-
pıda karşılayarak davetlilerin 
‘Hayırlı olsun’ dileklerini kabul 
etti. Genç çiftin nikahını Sel-
çuklu Belediye Başkanı Ahmet 
Pekyatırmacı kıyarken misafir-
lere geleneksel Konya düğün 
pilavı ikram edildi.  Konya Yeni-
gün Gazetesi olarak Havvanur 
ve Ebubekir Uysal çiftine iki ci-
han saadeti diliyor, Sarı ve Uy-
sal ailelerine ise ‘hayırlı olsun’ 
temennilerimizi iletiyoruz. 
n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA

Sarı ve Uysal Aileleri akraba oldu 
Şenkar Soğutma Sanayi sahiplerinden Hüsamettin Uysal’ın oğlu Ebubekir Uysal, düzenlenen düğün merasimi 
ile Havvanur Sarı ile dünyaevine girdi. Genç çiftin nikahını Selçuklu Belediye Başkanı Ahmet Pekyatırmacı kıydı

Elektrik dağıtım sektörünün öncü 
şirketlerinden Meram Elektrik Pera-
kende Satış Anonim Şirketi (MEDAŞ), 
2024 yılını 6,4 milyar TL’lik yatırımı 
tamamlayarak altyapı, teknoloji ve 
sürdürülebilirlik alanlarında önemli 
adımlar attı. Yenileme ve genişleme 
projeleriyle enerji arzını daha güve-
nilir ve kesintisiz hale getirerek, aynı 
zamanda çevre dostu uygulamalarla 
da dikkat çekti.

ALTYAPI ÇALIŞMALARI 
VE YATIRIMLAR

2024 yılında ekonomik ömrünü 
tamamlayan tesislerin yenilenmesiy-
le daha güçlü bir şebeke oluşturuldu. 
Alternatif hatlar ve yeni bağlantılar 
sayesinde kesintisiz hizmet hedefi 
güçlendirilirken, büyüyen yerleşim 
alanlarına enerji sağlandı. Havai 
hatların yer altına alınmasıyla hem 
sağlam bir altyapı kuruldu hem de 
çevreyle uyumlu bir görünüm elde 
edildi. Cadde ve sokak aydınlatmala-
rında modern teknolojiler kullanıla-
rak enerji verimliliği artırıldı ve çev-
re dostu çözümler hayata geçirildi. 
2024 yılı boyunca 650 milyon TL’lik 
planlı bakım harcaması da başarıyla 
tamamlandı.

TEKNOLOJİK DÖNÜŞÜM 
VE YENİLİKLER

MEDAŞ, 2024 yılı itibarıyla SCA-
DA istasyonlarının sayısını 1700’e 
çıkararak kesinti sürelerini 45 daki-
kadan 3 dakikaya düşürmeyi başar-
dı. OSOS (Otomatik Sayaç Okuma 

Sistemi) ile tüketimi uzaktan izleme 
ve kesintilere hızlı müdahale imkânı 
sağlanırken, aydınlatmaların uzaktan 
kontrolü, SCADA/DMS/OMS yazılım 
güncellemeleri ve saha ekiplerinin 
görüntülü haberleşmesi gibi yatırım-
lar teknolojik altyapıyı güçlendirdi.

AR-GE VE İNOVASYON
Ar-Ge projelerine büyük önem 

veren MEDAŞ, bugüne kadar 48 pro-
jeye imza attı ve bunlardan 17’sini 
aktif olarak sürdürüyor. 2024 yılın-
da başlatılan projeler arasında enerji 
sektöründe yerli teknolojiyi destek-
leyen Müşteri Bilgi Sistemi (MBS), 
Kurumsal Kaynak Planlama (ERP) ve 
İş Gücü Yönetim Sistemi (WFM) pro-
jeleri öne çıkıyor. Ayrıca, sürdürülebi-
lirlik hedefleri doğrultusunda gelişti-
rilen Canlı Hat Bakımı Uygulamaları 

Projesi ile kesintisiz enerji arzı konu-
sunda önemli ilerlemeler kaydedildi.

GİRİŞİMCİLİK VE 
GENÇLERE DESTEK

MEDAŞ, enerji sektörüne yönelik 
girişimcilik ve gençlere destek prog-
ramlarıyla geleceğin profesyonelleri-
ni şekillendirmeyi sürdürüyor. 2025 
yılında tamamlanması hedeflenen 
Girişimcilik Programı ile teknoloji 
firmalarına toplamda 1.000.000 TL 
hibe desteği sağlanacak. Üniversite 
Öğrencileri Destekleme Programı ise 
2024 yılında ikinci kez düzenlenerek 
gençlerin iş fikirlerini hayata geçir-
melerine olanak tanıdı.

SOSYAL SORUMLULUK 
VE SÜRDÜRÜLEBİLİRLİK

MEDAŞ, sürdürülebilirlik ve çev-
re dostu uygulamalarıyla 2024 yılında 

önemli projelere imza attı. Bu yıl ku-
rulan Tamir Bakım ve Geri Dönüşüm 
Atölyesi, kaynakların etkin kullanımı-
nı artırarak çevresel etkileri azaltma-
ya katkı sağladı. Atölyede 801 arma-
tür, 22 orta gerilim hücresi, 51 kesici 
ve 122 redresör geri dönüştürülerek 
önemli bir çevresel kazanım elde 
edildi. Ayrıca, GM Hizmet Binası’nda 
kurulan yağmur suyu hasadı sistemi 
ile doğal kaynakların korunmasına 
destek verilerek yıllık su tasarrufu 
sağlandı. Enerji kayıplarını en aza in-
dirme hedefiyle 2023 yılında %5,77 
olan kayıp kaçak oranını 2024 yılında 
%5,71’e düşürerek önemli bir iyileş-
me gerçekleştirdi. Sürdürülebilirlik 
hedefleri doğrultusunda da hayata 
geçirdiği projelerle enerji sektöründe 
çevresel etkileri azaltmaya yönelik 
çalışmalarını kararlılıkla sürdürüyor.

MÜŞTERİ 
MEMNUNİYETİNDE LİDER!

Ulusal memnuniyet anketlerinde 
üst sıralarda yer alan MEDAŞ, abone-
lerine hızlı ve etkin çözümler sunarak 
müşteri odaklı yaklaşımını sürdürdü. 
Yenilikçi projeleri, sürdürülebilirlik 
odaklı çalışmaları ve teknolojik yatı-
rımlarıyla MEDAŞ, enerji altyapısını 
geleceğin ihtiyaçlarına uygun şekilde 
geliştirmeye devam ediyor. MEDAŞ, 
2024 yılında da sektörde öncü konu-
munu koruyarak çevresel, ekonomik 
ve toplumsal fayda sağlamayı hedef-
leyen projeleriyle enerjiyi geleceğe 
taşıyor.  n HABER MERKEZİ

Meram Elektrik Perakende Satış Anonim Şirketi, 2024 yılında 6,4 milyar TL’lik yatırımı tamamlayarak altyapı, teknoloji ve 
sürdürülebilirlik alanlarında önemli adımlar attı. BU kapsamda MEDAŞ, güçlendirdiği altyapıyla sürdürülebilir başarı sağlıyor 

Güçlenen altyapıyla
sürdürülebilir başarı!
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2013 yılından bu yana Konya 
Organize Sanayi Bölgesi (KOS) Yö-
netim Kurulu Başkanlığı görevini 
yürüten Memiş Kütükcü, görevini 
Konya Sanayi Odası (KSO) Başkanı 
Mustafa Büyükeğen’e devretti. 

Konya Organize Sanayi Bölge-
si’ndeki görev değişimi Konya Valisi 
İbrahim Akın başkanlığında yapılan 
KOS Müteşebbis Heyet Toplantı-
sı’nda gerçekleştirildi. Toplantıda 
konuşan Vali İbrahim Akın, Konya 
Organize Sanayi Bölgesi Başkanlı-
ğı’nı devreden Kütükcü’ye hizmet-
lerinden dolayı teşekkür ederken, 
Büyükeğen’e hayırlı olsun dilekle-
rini iletti. Görevi devreden Memiş 
Kütükcü ise, 12 yıllık görev süresini 
değerlendiren bir sunum gerçekleş-
tirerek, bölgeye 12 yılda 12 milyar li-
ralık yatırım yaptıklarının altını çizdi. 

KÜTÜKCÜ, GÖREV 
SÜRESİNİ DEĞERLENDİRDİ 

2013 yılından bu yana Konya 
Organize Sanayi Bölgesi Yönetim 
Kurulu Başkanlığı görevini yürü-
ten Memiş Kütükcü ise, toplantıda 
müteşebbis heyet üyelerine görev 
süresi boyunca yaptıkları yatırımlar 
ve çalışmalar hakkında bilgi verdi. 
Kütükcü, KOS’taki görevini Konya 
Sanayi Odası Başkanı Mustafa Bü-
yükeğen ile daha önce yürüttükleri 
istişareler doğrultusunda devretti-
ğini ifade ederek, KOS Müteşebbis 
Heyet Üyesi olarak bölgeye hizmet 
etmeyi sürdüreceğini kaydetti. 

12 yıllık görev süresi boyunca 
Konya Organize Sanayi Bölgesi’ni 
12 milyon metrekareden 31 milyon 
metrekare büyüklüğe ulaştırdıkları-
nın altını çizen Kütükcü, yaptıkları 
tüm yatırım ve projeleri verimlilik 
odaklı yaptıklarının altını çizerek, 
“Rehberimiz her zaman istişare ve 
ortak akıl oldu. Görev süremiz bo-
yunca, yönetim kurulu üyelerimizle 
birlikte her zaman ortak akıl ve is-

tişare kültürü ile yürüdük.  Bu an-
layışla bölgemizin marka değerini 
artırarak, Türkiye’de öncü OSB’ler 
arasına konumlandırdık” ifadelerini 
kullandı.  

Kütükcü, “Görev süremiz bo-
yunca yönetim kurulu ve müteşeb-
bis heyet üyelerimizle birlikte; 4, 
5 ve 6’ncı genişleme alanlarımızı 
yatırıma açarak, Konya OSB’mizi 
12 milyon metrekareden 31 milyon 
metrekareye ulaştırdık. Böylece OS-
B’miz Türkiye’nin ikinci büyük orga-
nize sanayi bölgesi haline geldi. Ay-
rıca göreve başladığımızda 444 olan 
bölgedeki fabrika sayımız 757’ye, 35 
bin olan istihdamımız ise 65 bine 
ulaştı” şeklinde konuştu. 

12 YILDA 12 MİLYAR 
LİRALIK YATIRIM 

12 yıllık görev süreleri boyunca 
Konya Organize Sanayi Bölgesi’nin 
sanayi alt ve üst yapısına 12 milyar 
liralık yatırım yaptıklarının altını çi-
zen Kütükcü, 6 genişleme bölgesin-
den oluşan KOS’un genişleme böl-
gelerine yaptıkları yatırımlarla ilgili 
şu bilgileri verdi: “Konya OSB’mizde 
2. Genişleme Alanımızın eskiyen 
atık su ve yağmur suyu alt yapısını 
tamamen yeniledik. 3. Kısım Ge-
nişleme Alanımızın atık su, yağmur 
suyu, içme suyu ve yol alt yapılarının 
yenilenmesi için proje çalışmalarını 
başlattık. 2012 yılında tahsise açılan 

ve 108 parselden oluşan 4. Kısım 
Genişleme Alanımızda tüm alt yapı 
ve üst yapı çalışmalarımızı tamam-
ladık. Burada yatırımcılarımıza tah-
sis ettiğimiz 108 parselin tamamı 
üretime geçti ve yüzde 100 doluluğa 
ulaştık. 2018 yılında tahsise açtığı-
mız 5. Kısım Genişleme Alanımızda 
elektrik, su, doğalgaz alt yapılarını 
tamamladık. Yatırımcılarımıza bura-
da ürettiğimiz 169 parselin tamamı-
nın tahsisini yaptık. 169 parselden 
146’sı üretime başladı, 23 firma-
mızın da inşaat çalışmaları sürüyor. 
2023 yılında ön tahsisini yaptığımız 
6. Kısım Genişleme Alanımızda ise 
atık su, yağmur suyu ve yol altyapı 
çalışmalarına başladık. 6. Kısım’da 
ürettiğimiz 276 parselin ise 245’inin 
ön tahsislerini gerçekleştirdik.”  

Kütükcü, bölgenin fiber optik 
alt yapısını 175 kilometreden 800 
kilometreye çıkararak Türkiye’de en 
uzun fiber optik alt yapısına sahip 
OSB haline geldiklerini, ayrıca böl-
gedeki GES kapasitesini de artıracak 
önemli yatırımlar hayata geçirdikle-
rini ifade etti. 

KOS, EĞİTİM 
KAMPÜSÜ HALİNE GELDİ

KOS’taki en öncelikli yatırım-
larının başında eğitim konusunun 
geldiğini anlatan Kütükcü, bölge-
deki Mehmet Tuza Pakpen Mesleki 
ve Teknik Anadolu Lisesi’nin eğitim 

alt yapısını geliştirdiklerini, bölge-
ye yeni bir Mesleki Eğitim Merkezi, 
Meslek Yüksekokulu ve Ana Okulu 
kazandırarak Konya Organize Sana-
yi Bölgesi’ni bir mesleki eğitim kam-
püsü haline getirdiklerini vurguladı. 

Kütükcü, 12 yıl boyunca bölgede 
yaptıkları diğer yatırımları şu şekilde 
özetledi: “İtfaiye araç filomuzu ve 
teknik alt yapımızı güçlendirdik. Bir 
yandan bölgedeki mevcut camile-
rimizin kapasitesini artırırken, aynı 
zamanda bölgemize iki yeni cami 
daha kazandırdık. Atık Su Arıtma 
Tesisimizin kapasitesini Dünya Ban-
kası kredisi ile, sanayicilerimizin öz 
kaynaklarına hiç dokunmadan 10 
bin metreküpten 25 bin metrekü-
pe çıkarma çalışmalarına başladık. 
İçme Suyu Arıtma Tesisimizin kapa-
sitesini 4 kata yakın artırdık.  Bölge-
mize bir Solar Çamur Kurutma Tesi-
si kazandırdık. Kurduğumuz Fidanlık 
ve Sera Alanımızla kendi fidanla-
rımızı ürettik. Bölgemizi 1 milyon 
metrekare yeşil alan ile Türkiye’deki 
en yeşil OSB’lerden biri haline getir-
dik. Ayrıca çevreci yaklaşımlarımız 
ve karbon salınımını azaltan yatırım-
larımızla Türkiye’de Yeşil OSB Ser-
tifikası olan 13 OSB’den biri olduk. 
Sanayicilerimizin lojistik ihtiyaçları-
nı karşılamak için bölgemize içinde 
antrepo, geçici depolama alanı, iç ve 
dış ticaret kantarları, TIR Parkı ve 
sosyal tesisler olan Lojistik Tesis ka-
zandırdık. Yine sanayicilerimizin ih-
tiyaçlarını karşılamak için bölgemize 
bir Hava Kargo ve Geçici Depolama 
Alanı kazandırdık.”

Kütükcü, yaptıkları çalışmalarda 
kendilerine her zaman destek olan 
Müteşebbis Heyet Üyelerine, Yöne-
tim ve Denetim Kurulu Üyelerine, 
profesyonel çalışanlara ve bölgenin 
asıl gücünü oluşturan yatırımcılara 
teşekkür ederek sözlerini tamamla-
dı.  n HABER MERKEZİ
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Kütükcü, KOS’taki görevini Büyükeğen’e devretti 

Büyükşehir Belediyesi, kentsel 
hareketlilik alanında Avrupa’da 
önemli projelerde yer alarak far-
kındalık oluşturmaya devam edi-
yor. Kentsel Hareketlilik alanında 
Avrupa’nın en büyük inovasyon 
topluluğu olan EIT Urban Mo-
bility tarafından Targeted Open 
Call 2025 proje çağrısına çıkıldı. 
Büyükşehir Belediyesi’nin ortağı 
olduğu Berlin Teknik Üniversitesi, 
Parabol Firması ve Kanton Saray-
bosna Trafik Bakanlığı konsorsi-
yumunda başvurusu yapılan 659 
bin avro bütçeli SAFELY (Enhan-
cing Road Safety for VuLnerable 
Road Users with Smart Analytics/
Akıllı Analizlerle Savunmasız Yol 
Kullanıcıları için Yol Güvenliğini 
Artırılması) Projesi EIT tarafından 
desteklenmeye hak kazandı.

KAZALARIN VE ÖLÜMLERİN 
AZALTILMASI AMAÇLANIYOR
50 milyondan fazla insanın 

yollarda yaralandığı, 1,3 milyon-
dan fazla ölümün gerçekleştiği, 
yayalar, bisikletliler ve motosik-
letliler gibi savunmasız yol kul-
lanıcılarının bu ölümlerin yüzde 

50'sinden fazlasını oluşturduğu 
günümüzde mevcut yerelleşti-
rilmiş çözümler yetersiz kalıyor.

SAFELY Projesi, yüksek riskli 
alanları belirlemek ve hedefle-
nen güvenlik önlemlerini öner-
mek için kaza verilerini analiz 
eden veri odaklı bir araç olarak 

hizmet verecek. Şehirlerde, SA-
FELY ile risk değerlendirmeleri-
ne dayalı olarak geliştirilmiş yaya 
geçitleri, daha iyi tabelalar ve yol 
işaretleri gibi fiziksel güvenlik 
iyileştirmeleri uygulanacak. Ya-
pılacak bu müdahalelerle özel-
likle savunmasız yol kullanıcıları 
arasında kazaların ve ölümlerin 
azaltılması planlanıyor.

Kısa vadede yüksek öncelikli 
bölgelerdeki güvenlik risklerini 
ele alacak proje, orta ve uzun va-
dede dünya çapındaki şehirlerde 
yol güvenliğini iyileştirmek için 
ölçeklenebilir, tekrarlanabilir bir 
model sunacak. Bu sayede trafik 
ölümlerinin ortadan kaldırılması 
ve Vizyon Sıfır hedeflerine katkı-
da bulunulması hedefleniyor.
 n HABER MERKEZİ

Büyükşehir Belediyesinin ortağı olduğu “SAFELY” projesi, kentsel hareketlilik alanında Avrupa’nın 
en büyük inovasyon topluluğu olan EIT Urban Mobility tarafından desteklenmeye hak kazandı

Bir proje daha 
desteklenecek 

Okumayı, yazmayı, bir köy 
çocuğu olsam da doğdu-
ğum yıllarda köyümde bir 
ilkokul dahi olmasa da üç 
dört yaşlarımda babam-
dan ve amcamdan öğren-
miştim.
1965 yılında açılan köy 
ilkokulumun, yaşımın 
küçük yazdırılmasından 
dolayı ilk öğrencisi ola-
madım ama 1966 yılında 
ikinci öğrencisi olabildim. 
İlkokul öğretmenim yani ilk öğretmenim 
1965 yılında okula öğrenci kaydeder iken 
resmen “Henüz üç yaşında olduğumu, 
bu yaşta okula kaydedemeyeceğini” söy-
lediğinde bir yıl süreyle aklıma geldikçe 
ağladığımı hatırlıyorum. Zira okula gide-
memem benim için zindana kapatılmış 
gibi bir ceza idi. Üstelik okula ilk yazılan 
öğrencilerden A,B, C harflerini tanıyanları 
doğrudan ikinci sınıftan başlatmıştı. 
Öğretmenimiz daha sonraki günlerde 
beni tanıdıkça ve okumayı yazmayı bildi-
ğimi de öğrenince bir yıl sonra beni okula 
yazmıştı. Zira okuma ve yazmayı eksiksiz 
biliyordum. Ama ilk aldığı ve ikinci sınıftan 
başlattığı öğrenciler ile aramda zaman 
farkı oluşmuştu. Onlar üçüncü sınıfa ge-
çerken ben daha birinci sınıftan başlamak 
durumundaydım.
Daha sonra ilkokul sonu Devlet Parasız 
Yatılı sınavlarına katıldım ve İvriz İlk Öğ-
retmen Okulu’nu kazandım. 7 yıl okuyup 
öğretmen olacaktım ancak bir kanun 
değişikliğiyle okulum Öğretmen Lisesine 
çevrildi ve bizler üç yıl bu okulda okumuş 
olmamıza rağmen bizi ve bizden bir yıl 
önceki öğrencileri Öğretmen Lisesi me-
zunu saydılar. 
Öğretmen Okulu da benim okuma yazma 
hevesime çok katkı sunan bir okuldu. 
Orada derslerimin dışında kompozisyon 
ve şiir denemeleri yapardım. Bu hevesimi 
orada daha da artıran bir ortam yaşadım.
Sonunda Türk Silahlı Kuvvetleri’nde 
görev almam nasip oldu. İhtisasımla 
ilgili bölümüm, askeri yazışmaların daha 
yoğun olduğu bir bölümdü. Silahlı Kuv-
vetlerde yazışma kuralları edebiyatımızın 
bütün kurallarına birebir uygunluk arz 
ederdi.  Yazılara birkaç kişi yani sıralı 
amirler tarafından adeta editörlük yapı-
lırdı. Bunun için çok dikkatli yazmanız 
gerekirdi. 25 yıllık askerlik vazifemde yazı 
yazma ve okuma konularında epeyce bir 
mesafe almıştım.
2005 yılında emekli olduğumda bir müd-
det bocaladım ama daha sonra bir STK 
yöneticiliği yaptım ve kültür sanat faaliyeti 
yürüten STK’lara daha yoğun bir katılım 
göstermeye başladım.
Bu faaliyetler içindeyken eskiden var olan 
şiir yazma merakımı bir kitaba dönüştür-
me fikri oluştu ve 2019 yılında ‘Gönül 
Sızımın Bam Telleri’ isimli ilk şiir kitabımı, 
2022 yılında ‘Uçurum’ isimli hikâye kita-
bımı ve 2025 yılında da ‘Koyup Gittin Beni 
Şiirle’ isimli şiir kitabımı yayınladım.
110 şiirden oluşan ve ÇİMKE Yayınları’n-
dan çıkan kiştabımı benden değil kitabı-
ma bir ön söz yazma nezaketi gösteren 
Selçukya Kültür Sanat Derneği Başkanı 
Av. Fatma Şeref Polat ve Konya’mızın 
edebiyat sınırlarını aşmış, ülke sathı ma-
ilinde tanınan bir şiir üstadı Ahmet Efe 
Hocamızdan okuyalım.

ÖN SÖZ
“Heybeme koyduğum sevdalarımı
Eke eke geldim ben bu şehire...”
Diye istemeyerek, çocuk yaşta köyünden 
ayrılsa da şairin, gittiği her yere iyilik, doğ-
ruluk, merhamet,
umut, kısaca erdem diye bileceğimiz de-
ğerleri taşımaktan vazgeçmediğini görü-
yoruz şiirlerinde…
Köye özlem, şehrin geçmiş asaleti ve 
günümüzdeki hızlı değişim sorunları, 
insanın cehalet yangınına su serpmek 
adına amansız bir mücadele içinde geçen 
dizelerin arka planında ise hakim olan en 
temel metafor olarak ‘memleket sevdası’ 
hakimdir. Bu sevda kuru sözden, anlam-
sız bir duygudan ibaret
de değildir. Dayandığı çok sağlam bir 
temel vardır oda, ‘şuurlu millet’ ve ‘güçlü 
devlet’ hedefidir.
“Merak et ey çocuk, bastığın toprak,
Nasıl vatan olmuş, söylesin sana!”
İşte bu derin arka planın ön sahnesinde 
geçer, bütün yaşananlar, yaşanamayan-
lar, insana dair ne
varsa...
“Bir gülmesi mest ediyor âlemi,
‘Âlem’ benim, yanlış alma söylemi.
Kirpikleri nispetiyle kalemi
Kırdı geçti, bakakaldım çaresiz.”
Derken, demediği ve diyemedikleri ile bir-
likte anlarsınız şairi…

KOYUP GİTTİN BENİ ŞİİRLE
Bu benzeri şiirlerde ise bireysel alanı da 
hiç ihmal etmeyen şairin pusulasını öze 
dönüşe, geçmiş
sadelik ve asalete, özleme çevirdiğini ve 
dışsal alana bunun ‘köye hasret’ olarak 
yansıdığını görebilirsiniz. Sitem ve eleştiri-
leri ise çoğu zaman kendi üzerinden yap-
mayı, insana dair bütün kusur ve hataları 
üstlenerek, onlara daha net fark ettirmeyi 

hedeflediğini hissedersi-
niz. Ama yanı zamanda da 
çok samimidir bu itirafları:
“Bir öfkeye kapıldım da 
geriye
Dönemedim, geç kalmı-
şım yine ben.”
İşte herkesin yaşadığı 
ama bu kadar kısa ve gü-
zel ifade edemediği birçok 
duyguyu, basit görünen
ama kendine has ve hece 
şiirinin ölçülü ahenginde 

bir çırpıda söyleyiverir şair. Kimin yüre-
ğine dokunmaz ki şu itiraflar. Herkesi 
dinlemiş ama bir gönlünü dinlememiş bir 
de babasını yazamamıştır.
“Yazmadığım şey kalmadı,
Babam sana yazamadım.”
Bu arada şekil ve usul bakımından şairin, 
ilk bakışta ‘sehli mümteni’(kolay görünen 
ancak benzeri
söylenmeye kalkışınca zor olduğu anlaşı-
lan, özlü söz söyleme...) sanatını oldukça 
başarılı olarak kullandığını da söylemeli-
yim. Bu yüzden, sade kelimeler ve yalın 
bir anlatım tarzını tercih etmiştir. Bu
sadelik aynı zamanda her kesimin, şiirleri, 
beyitleri, dörtlükleri kolaylıkla anlamasına 
yardımcı olur. Oldukça basit gibi görünen 
bir beyit, insanların kültür seviyesine ve 
algı yeteneğine göre farklı ve derin açı-
lımlar yapabilmekte, şiire çok katmanlı 
bir yorum katması da mümkün olabil-
mektedir.
“Göğsüne yaslayıp uyutma beni, 
Ne zaman olacak sabah, geceler?”

TAYYAR YILDIRIM
Hece şiirinin, ölçü ve kâfiye gibi temel 
kuralları yanında, asonans, aliterasyon 
gibi ritim de ahenk unsurlarını da yerinde 
ve doğru olarak kullanan Tayyar Yıldırım, 
günümüzde şiir yolunda yürümek isteyen 
birçok insana da örnek olacak nitelikte bir 
şiir düzeyine erişmiştir. Şiirde ölçü ve 
kâfiye ne kadar önemli ise, onu zengin-
leştiren ve besleyen sihirli bir ses ahengi 
ve derin bir anlam ve geniş bir bilgi ile 
kelime zenginliğinin buluşması da o ka-
dar önemlidir. Bütün bu özellikleri Tayyar 
Yıldırım şiirlerinde bulmak mümkündür.

“Ben dediğim, ben değilim,
Ruhsuz beden, ten değilim.
Yüz değilim, bin değilim
Ne bir eksik ne bir fazla...”

Ayrıca şiirinin tesir kuvvetini arttırmak için 
sadece hece ölçüsü ve zengin kafiyelere 
değil, iç ritimlere, bazen açık ve kapalı he-
celere de dikkat ettiği gözden kaçmazken, 
asıl etkileyici yanı ise şiire kattığı yoğun 
duygusallıktır. Sevgiliye özlemi, sitemi 
bile yağmur sesinde anlatır. Sonbaharın 
sarı yaprakları
arasında yürüyen bir adamın, adımlarını 
duymuş hissi bırakır sizde:

“Yağmur yağıyordu bir eylül günü,
Küstün, koyup gittin beni şiirle.
Rüzgâra kapılıp dönmedin geri
Estin, koyup gittin beni şiirle.”

Şair bizi şiirleri ile baş başa bırakıp gitme-
den önce berceste (edebiyatta öz, güzel, 
latif, ince anlamlı, kolayca hatırlanan, ya-
pısı sağlam dize ya da beyit...) beytimi de 
seçtim kitaptan. 
“Çağlar ötesine gittik beraber,
Ne Leyla’dan iz var ne Kays’tan haber...”

KOYUP GİTTİN BENİ ŞİİRLE
Her kitaptan bir cümle takılır dilinize, 
miras kalır sözünüze, sohbetinize… Bu 
kitapta ise epeyce dize
var şarkıya dönüşecek zihninizde… İyi 
okumalar diliyorum. 
Av. Fatma Şeref POLAT
Selçukya Kültür Sanat Dernek Başkanı
TAYYAR YILDIRIM
TAKRİZ
Değerli Şairimiz Tayyar Yıldırım’ın Son 
Şiir Kitabı Hakkında Birkaç Kelâm 
Daha çok, güzel ahlâka, vatan-millet sev-
gisine ve sıla hasretine dair mısraların yer 
aldığı bu çalışma şairin, halk âşıkları üslû-
bunca kaleme aldığı ve çoğunluğunu 11’li 
hece vezniyle yazdığı şiirlerden oluşuyor. 
Bunlar, kimseyi kırıp incitmek isteme-
yen, doğaya düşkün ve yalnız bir insan 
olan şairin birtakım samimi duygularının 
dışa vurumu olarak görünüyor. Kitaptaki 
şiirlerin, yer yer alışılmışın dışındaki mıs-
ralarıyla edebiyat dünyamıza taze bir katkı 
sunduğu söylenebilir. Görebildiğimiz 
kadarıyla Tayyar Yıldırım şiirini kutlu bir 
gayeye adamış, herkesin bir ömür muha-
sebesi yapması gerektiğini vurgulamıştır. 
Nitekim “Okumayın” başlıklı şiirinde, 
yazdıklarının, sevda gibi temiz ve nezih 
duygulara meyli olmayan; izan ve vicdan 
yoksunu kimselere hitap etmeyeceğini 
söylemekte, gelenekten beslendiğini be-
lirterek bu duruma yabancı olanlara sitem 
etmektedir.
Eserin hayırlara vesile olmasını diler, baş-
ta şairimiz olmak üzere bütün şiir dostları-
na uzun ve bereketli ömürler niyaz ederiz.
Ahmet Efe
21 Kasım 2024/İstanbul

KOYUP GİTTİN BENİ ŞİİRLE

haber@konyayenigun.com
TAYYAR YILDIRIM

Yİ-ÜFE yıllık ve aylık arttı En çok fiyat artışı eğitimde oldu 
Türkiye İstatistik Kurumu (TÜİK) 

Tüketici fiyat endeksini (TÜFE) açık-
ladı. Bu kapsamda TÜFE yıllık yüzde 
42,12, aylık yüzde 5,03 arttı. TÜ-
FE'deki değişim 2025 yılı Ocak ayın-
da bir önceki aya göre yüzde 5,03, 
bir önceki yılın Aralık ayına göre 
yüzde 5,03, bir önceki yılın aynı ayı-
na göre yüzde 42,12 ve on iki aylık 
ortalamalara göre yüzde 56,35 ola-
rak gerçekleşti. Bir önceki yılın aynı 
ayına göre en az artış gösteren ana 
grup yüzde 23,14 ile ulaştırma oldu. 
Buna karşılık, bir önceki yılın aynı 
ayına göre artışın en yüksek olduğu 

ana grup ise yüzde 99,93 ile eğitim 
oldu.

Özel kapsamlı TÜFE göstergesi 
(B) yıllık yüzde 42,08, aylık yüzde 
5,47 oldu

İşlenmemiş gıda ürünleri, enerji, 
alkollü içkiler ve tütün ile altın hariç 
TÜFE'deki değişim, 2025 yılı Ocak 
ayında bir önceki aya göre yüzde 
5,47, bir önceki yılın Aralık ayına 
göre yüzde 5,47, bir önceki yılın aynı 
ayına göre yüzde 42,08 ve on iki ay-
lık ortalamalara göre yüzde 56,05 
olarak gerçekleşti.
n TÜLİN ŞEKER 

Türkiye İstatistik Kurumu 
(TÜİK) Yurt İçi Üretici Fiyat Endek-
si (Yİ-ÜFE) yıllık yüzde 27,20 art-
tı, aylık yüzde 3,06 arttı. Yİ-ÜFE 
(2003=100) 2025 yılı Ocak ayında 
bir önceki aya göre yüzde 3,06 ar-
tış, bir önceki yılın Aralık ayına göre 
yüzde 3,06 artış, bir önceki yılın aynı 
ayına göre yüzde 27,20 artış ve on 
iki aylık ortalamalara göre yüzde 
39,50 artış gösterdi.

İMALAT ÜRÜNLERİNDE 
YILLIK YÜZDE 27,60 ARTTI

Sanayinin dört sektörünün yıllık 
değişimleri; madencilik ve taş ocak-
çılığında yüzde 33,40 artış, imalatta 
yüzde 27,60 artış, elektrik, gaz üreti-
mi ve dağıtımında yüzde 18,20 artış 
ve su temininde yüzde 54,39 artış 
olarak gerçekleşti. Ana sanayi grup-
larının yıllık değişimleri; ara malla-
rında yüzde 23,27 artış, dayanıklı 
tüketim mallarında yüzde 37,44 
artış, dayanıksız tüketim mallarında 
yüzde 37,42 artış, enerjide yüzde 
18,05 artış ve sermaye mallarında 

yüzde 25,61 artış olarak gerçekleşti.
İMALAT ÜRÜNLERİNDE DE 

ARTIŞ VAR 
Sanayinin dört sektörünün aylık 

değişimleri; madencilik ve taş ocak-
çılığında yüzde 3,57 artış, imalatta 
yüzde 3,25 artış, elektrik, gaz üreti-
mi ve dağıtımında yüzde 0,44 azalış 
ve su temininde yüzde 16,84 artış 
olarak gerçekleşti. Ana sanayi grup-
larının aylık değişimleri; ara mal-
larında yüzde 1,81 artış, dayanıklı 
tüketim mallarında yüzde 6,39 artış, 
dayanıksız tüketim mallarında yüz-
de 4,45 artış, enerjide yüzde 2,27 
artış ve sermaye mallarında yüzde 
3,25 artış olarak gerçekleşti.  
n TÜLİN ŞEKER



Konya Yenigün Gazetesi Yö-
netim Kurulu Başkanı Musta-
fa Arslan, İnternetten Sorumlu 
Yazıişleri Müdürü Fahri Altınok, 
İstihbarat Şefi Muhammed Esad 
Çağla ve Muhabir Hacer Ceylan 
Zaman’dan oluşan heyet, AK Parti 
İl Başkanlığı’na seçilen Fatih Öz-
gökçen’e hayırlı olsun ziyaretinde 
bulundu. AK Parti Konya İl Yöne-
timi olarak genç ve dinamik bir 
ekip olarak yeni bir döneme adım 
attıklarını ve vatandaşlarla daha 
sıkı ilişkiler içinde bulunacakları-
nı söyleyen Özgökçen, AK Parti İl 
Başkanlığı olarak dönem boyunca 
yapacaklarıyla ilgili istişarelerde 
bulundu. Yerel basınla ilgili konu-
ların da yer aldığı ziyarette Konya 
Yenigün Gazetesi Yönetim Kurulu 
Başkanı Mustafa Arslan, gazete 
ekibinin yaptığı çalışmalarla ilgili 
Başkan Özgökçen’i bilgilendirdi. 

Özgökçen de ziyaretten duyduğu 
memnuniyeti dile getirerek Yeni-

gün ekibine teşekkür etti. 
n TÜLİN ŞEKER

Konya’da göreve yeni başla-
yan İl Emniyet Müdürü Maksut 
Yüksek’e, kamu kurum ve kuru-
luş müdürleri ile vatandaşların 
tebrik ziyaretlerini kabul etmeye 
devam ediyor. Cumhurbaşkanı 
Recep Tayyip Erdoğan'ın imza-
sıyla Konya İl Emniyet Müdürü 
olarak atanan Maksut Yüksek’i 
Konya Yenigün Gazetesi Yönetim 
Kurulu Başkanı Mustafa Arslan, 
Sorumlu Yazı İşleri Müdürü Ab-
dullah Barış Yaman ve İstihba-
rat Şefi Muhammed Esad Çağla 
ziyaret etti. Ziyarette Konya Ye-
nigün Gazetesi Yönetim Kurulu 
Başkanı Mustafa Arslan, İl Emni-
yet Müdürü Yüksek’e gazete ve 
gazete çalışmaları hakkında bilgi 
vererek çalışmalarında başarılar 
diledi. Ziyaretten duyduğu mem-
nuniyetini ifade eden İl Emniyet 
Müdürü Maksut Yüksek, İl Em-

niyet Müdürlüğü olarak Konya'da 
emniyet ve asayişi sağlamak 
adına gece gündüz demeden 
çalışacaklarını vatandaşların gü-

venliğinin öncelikleri olduğunu 
söyledi. Ziyaret günün anısına 
çekilen fotoğraf ile son buldu. 
n TÜLİN ŞEKER
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Türkiye’ye gelen Bosna Hersek 
Parlamentosu Temsilciler Meclisi 
Başkanı Denis Zvizdiç, Ankara’da-
ki temaslarının ardından Konya’ya 
geldi. Bosna Hersek Parlamen-
tosu Temsilciler Meclisi Başkanı 
Denis Zvizdiç, bir dizi temaslarda 
bulunmak üzere Türkiye’ye geldi. 
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Er-
doğan ve TBMM Başkanı Numan 
Kurtulmuş ile görüşen Zvizdiç, 
Ankara’daki programının ardından 
beraberindeki heyetle birlikte Kon-
ya’ya geçti.

Vali İbrahim Akın’ı makamında 
ziyaret eden Zvizdiç, Cuma nama-
zını Aliya İzetbegoviç Camii’nde 
kıldı. Cuma namazı sonrası, Aliya 
İzetbegoviç Camii Güzelleştirme 
ve İmar Derneği’ni de ziyaret eden 
Zvizdiç, Derneğin yanı sıra Aliya 
İzetbegoviç Kültür, Sanat ve Eği-
tim Derneği (AKSED) Başkanlığı 
görevini de yürüten İbrahim Gü-
nay’dan bilgi aldı. Dernek Başkanı 
Günay ziyaretten duyduğu mem-
nuniyetini dile getirerek, her iki 
derneğin çalışmaları ve projeleri 
hakkında Zvizdiç’e bilgi verdi.

‘KALPLERİMİZ BİR, EN BÜYÜK 
ZENGİNLİĞİMİZ DE BU’

Ziyaretle ilgili açıklamalarda 

bulunan Zvizdiç, Bundan yakla-
şık yirmi yıl önce ilk kez Kon-
ya’ya geldiğini ifade ederek, 
“Bizim kalplerimiz bir, en bü-
yük zenginliğimiz de bu, dinen 
ve kültürel bağlarla birbirimize 
bağlıyız. Konya ve Bosna-Her-
sek arasında doğrudan uçak se-
ferlerinin gerçekleştirilebilmesi 
için çalışmalar yürütüyoruz. 
En kısa sürede Konya ile Saray 
Bosna arasında direk uçuşları 
başlatma niyetindeyiz.” dedi. 
Türkiye ve Bosna-Hersek ara-
sında ekonomik, kültür, eğitim 
ve sosyal alandaki ilişkilerin 
daha da geliştirilmesinin öne-
mine değinen Zvizdiç, “Türkiye 
ile ilişkilerimizde her daimde 
daha da iç içe olacağız. Bilge 
Kral’ın ismini sürekli andığınız 
içinde ayrıca teşekkür ederim” 
dedi. AKSED Başkanı Günay, 
ziyaretin anısına Zvizdiç’e hedi-
ye takdiminde bulunarak, şeref 
duyduğunu belirtti. Meclis Baş-
kanı Zvizdiç’e Konya’daki te-
maslarında, Konya Büyükşehir 
Belediyesi Genel Sekreteri ve 
Bosna Hersek Fahri Konsolosu 
Ercan Uslu eşlik etti.
n HABER MERKEZİ

Kağıt sektörünün büyük bir heyecanla beklediği Paper & Tissue Show 2025, 21-23 Ocak 2025 tarihleri arasında, BAE’de 
gerçekleşti. 3 gün süren fuarda birçok yabancı ziyaretçinin ziyaret ettiği Konya Kağıt, yeni yıla güçlü bir giriş yapmış oldu 

Yeni yıla güçlü giriş!
Bera Holding iştiraki olan Kon-

ya Kağıt Anonim Şirketi, OMKO 
Orta Anadolu İhracatçı Birlikle-
ri’nin organize etmiş olduğu Milli 
Katılım Organizasyonu kapsamın-
da Türkiye Pavillonu bölümünde 
katılım sağladı. Standın 1.hamur 
bobin kağıt, ebat kağıt, A4 fotokopi 
kağıdı, okul defterleri çeşitleri ve 
ofset baskılı karton ambalaj ürün-
lerimiz sergilendi. 3 gün süren fu-
arda, stantta Birleşik Arap Emirlik-
leri yetkilileri, Abu Dhabi Ticaret 
Müşavirimiz Sayın Fundagül Bacı 
katılım sağlarken, kağıt-karton-se-
lüloz üreticileri başta olmak üzere 
Dubai, Abu Dhabi, Katar, Kuveyt, 
Irak, İran, Gürcistan, Rusya, Azer-
beycan, Mısır, Cezayir ve Afrika 
ülkelerinden çok sayıda katılımcı 
standı ziyaret etti.

The Paper & Tissue Show 
2025, Hindistan, Türkiye, İtalya, 

Almanya ve Mısır gibi ülkelerden 
genişletilmiş ulusal Pavillonu su-
narak, uluslararası iş birliği için 
önemli bir platform görevi gördü. 
Etkinlikte bu yıl eklenen ‘Süper-
market Bölgesi’ ile tüm ürünlerin 
bir arada sergilenmesine olanak 
sağlandı. Hijyen sektörlerine yö-

nelik Hygiene Forward 2025 kon-
feransı ile katılımcılara sektördeki 
yenilikler hakkında bilgi sunuldu. 
Ayrıca, MENA (Ortadoğu ve Kuzey 
Afrika) Selüloz Haftası ile işletme-
ler arası toplantılar, sürdürülebilir-
lik ve kağıt selüloz üretimi üzerine 
konferanslar ve uluslararası or-

taklarla yeni trend ve teknolojileri 
üzerine bilgi alışverişi ve iş görüş-
meleri düzenlendi.

Paper & Tissue Show 2025'teki 
katılımcılar, sektörün 360 de-
recelik görünümünü sergileyen 
üreticilerden Tissue, yazı tabı ka-
ğıdı, oluklu, kraft kağıt, selüloz ve 
konverting üretimi yapan büyük 
firmaların yanı sıra ilave olarak 
kimyasal, makine, makine yedek 
parçası, bakım, yazılım firmaları 
ve 40’ın üzerinde ayrı ürün gru-
bu da yer aldı. Konya Kağıt Ano-
nim Şirketi, Paper & Tissue Show 
2025'teki katılımcılara ve ziyaret-
çilere, sürdürülebilirlik uygulama-
ları, gelişmiş üretim teknikleri ile 
pazara sunmuş olduğu ürünleri 
kapsamlı bir şekilde tanıtıp, iş iliş-
kilerini güçlendirip müşterilerinin 
ihtiyaçlarına göre özel çözüm öne-
rileri sunuldu.  n HABER MERKEZİ

AK Parti Seydişehir İlçe Başkanı 
Ramazan Arın beraberinde yöne-
tim kurulu üyeleri ile birlikte Cum-
hur İttifakı ortağı Milliyetçi Hareket 
Partisi Seydişehir İlçe Teşkilatını zi-
yaret ederek istişarelerde bulundu. 
Yönetim kurulu üyeleri ve Belediye 
Meclis üyelerinin yoğun katılımıy-
la MHP Seydişehir İlçe teşkilatını 
ziyaret ederek Başkan Kadir Koca-
baş ve yönetim kurulu üyeleriyle 
bir araya gelen AK Parti Seydişehir 
İlçe Başkanı Ramazan Arın ziyarette 
yaptığı konuşmada; İttifak ortağımız 
MHP Seydişehir ilçe teşkilatımız-
la bir araya gelmekten duyduğum 
memnuniyeti özellikle ifade etmek 
isterim. Liderlerimizin menfaate 
dayalı olmaksızın Ülkemizin ve Mil-
letimizin çıkarları doğrultusunda 
gönül bağını esas alarak 15 Tem-
muz ruhuyla kurdukları Cumhur İt-
tifakımızın birliği ve beraberliği her 
daim var olacaktır. Cumhur İttifakı 
Seydişehir İlçe Başkanları olarak İl-
çemizin yararına olacak her türlü 
çalışmayı birlikte yapmaya devam 
edeceğiz. Gerçek birlik ve beraber-
liğin olduğu yerde çözülemeyecek 
hiçbir problem yoktur. AK Parti ve 
MHP Teşkilatları olarak Seydişehir 
için her zaman ve her yerde göreve 
hazırız. Bizim ortaklığımız birileri 
gibi sadece seçimden seçime olup 
da ondan sonra birbirinin arkasın-
dan atanların yaptığı gibi bir ortaklık 
değildir.  Bizim ortaklığımız Cumhur 
İttifakı çatısı altında birleşen el ele, 
omuz omuza vererek millete hizmet 
etme gayesiyle dimdik ayakta duran 
temeli sağlam atılmış bir ortaklıktır. 
Temeli sağlam zemine kurulan itti-
fakımızın amaç ve gayesi doğrultu-
sunda MHP İlçe Başkanımız Sayın 
Kadir Kocabaş ile her zaman istişare 
halindeyiz. Memleketimizin mese-

lelerini birlikte masaya yatırıyor ve 
birlikte çözüme yönelik değerlen-
dirmelerde bulunuyoruz. Rabbim 
birliğimizi ve beraberliğimizi daim 
eylesin. Seydişehir’imiz için faydalı 
hizmetler yapmayı nasip etsin” dedi.

‘CANLA BAŞLA 
ÇALIŞMAYA DEVAM EDECEĞİZ’
AK Parti Seydişehir İlçe Teşkila-

tının gerçekleştirdiği ziyaretten duy-
duğu memnuniyeti ifade eden MHP 
Seydişehir İlçe Başkanı Kadir Koca-
baş; “Genel Başkanımız Dr. Devlet 
Bahçeli Beyefendi’nin talimatları 
doğrultusunda MHP Seydişehir Teş-
kilatı olarak Cumhur İttifakına so-
nuna kadar bağlı olduğumuzu açık 
bir şekilde ifade etmek isterim. Bir 
yıllık bir ilçe Başkanı olarak liderim 
ne talimat vermiş ise sorgulamaksı-
zın verilen talimatı harfiyen yerine 
getirmenin derdinde olurum. Yerel 
Seçimlerde MHP Seydişehir Teş-
kilatı olarak Cumhur İttifakı adayı-
mızın sonuna kadar yanında olduk. 
Bu bağlamda da elimizden gelenin 
en iyisini yaptığımıza olan inancım 
tamdır. AK Parti ve MHP olarak li-
derlerimizin talimatlarıyla kurulan 
Cumhur İttifakı yoluna güçlenerek 
devam edecektir. Bizler Seydişe-
hir’de Cumhur İttifakını güçlü kıl-
mak ve üzerimize düşen görevi en 
iyi şekilde yapmak için canla başla 
çalışmaya devam edeceğiz. Makam-
lar gelip geçicidir. Önemli olan Sey-
dişehir’e kalıcı hizmetler kazandıra-
bilmektir. AK Parti İlçe Başkanımızla 
birlikte birlik ve kardeşlik içinde gü-
zel hizmetler yapacağımıza inanıyo-
rum. Sayın Başkan’a ve yönetimine 
ziyaretlerinden dolayı şahsım ve yö-
netim kurulu arkadaşlarım adına te-
şekkür ediyor, görevlerinin hayırlı ve 
uğurlu olmasını temenni ediyorum” 
dedi.  n HABER MERKEZİ

Seydişehir Cumhur 
İttifakı Ortakları buluştu

Selçuk Üniversitesi (SÜ) Perso-
nel Daire Başkanlığı tarafından dü-
zenlenen “Kişisel Verilerin Korun-
ması Kanunu Hizmet İçi Eğitimi” 
gerçekleştirildi. Eğitime katılan 
Kişisel Verileri Koruma Kurumu 
(KVKK) Başkanı Prof. Dr. Faruk 
Bilir, Türkiye’deki veri işleme sü-
reçlerini kontrol ederek düzen ve 
disiplin içinde gerçekleştirdiklerini 
söyledi. Rektör Yardımcısı Prof. Dr. 
Ak, dijitalleşen dünyada verilerin 
korunmasının sadece yasal bir zo-
runluluk değil, aynı zamanda etik 
bir sorumluluk olduğunu belirtti. 
Kamu kurumu olarak verilerin iş-
lenmesi sırasında azami dikkat ve 
özen gösterilmesi gerektiğini söy-
leyen Ak, “Kişisel verilerin ihlali, 
bir yandan hukuki yaptırımlarla 
karşılaşmamıza neden olurken 
aynı zamanda güven kaybına da 
yol açar. Veri işleme süreçlerimizi 
titizlikle gözden geçirmek, siber 
güvenlik önlemlerimizi sürekli 
güncellemek ve en önemlisi, bu 
konuda farkındalığımızı sürekli 
arttırmakla yükümlüyüz. Selçuk 
Üniversitesi olarak hedefimiz şef-
faf, güvenli ve hukuka uygun veri 
işleme süreçlerini kapsayan, tama-
mıyla dijitalleşen güvenli bir Üni-
versite ortamı oluşturmak” diye 
konuştu. 

Kişisel Verileri Koruma Kuru-
mu Başkanı Faruk Bilir, kurumun 
görevleri ve veri işleme süreçlerin-
deki düzenlemeler hakkında bilgi 
verdi. Başkan Bilir şunları söyledi: 
“Kurumumuz, Türkiye’deki veri 
işleme süreçlerini kontrol ederek 
düzen ve disiplin içinde gerçekleş-
mesini sağlıyor. İlk olarak kişisel 
verilerin korunmasına ilişkin hak, 
2010 yılındaki Anayasa değişikli-
ğiyle düzenlendi. Daha sonra bu 
anayasal hakkın gereği olarak 7 
Nisan 2016 tarihinde Kişisel Ve-
rilerin Korunması Kanunu yürür-
lüğe girdi. Bu Kanun, veri işleme 
süreçlerinde temel hak ve özgür-
lükleri koruyan bir yapıya sahip. 
Verilerin gelişigüzel değil, belirli bir 
düzen ve disiplin içinde işlenmesi-
ni sağlar. Aynı zamanda veriyi elin-
de tutanlara belirli yükümlülükler 
getirir” Veri ihlalleri ve bu ihlal-
lerin bildirilmesi konularında bilgi 
veren Başkan Bilir, 2017 yılından 
bu yana 47 bin 38 ihbar, şikayet 
ve başvuru aldıklarını bunların 45 
bin 263’ünü sonuçlandırdıklarını 
belirtti. Bilir, ayrıca bin 601 veri 
ihlal bildiriminin kurula intikal etti-
ğini ve bunların 353’ünün kurum 
internet sayfasında yayımlandığını 
sözlerine ekledi.
n HABER MERKEZİ

KVKK Başkanı Bilir, 
SÜ’de eğitime katıldı

AKSED’e, Bosna Hersek’ten 
üst düzey sürpriz ziyaret

Yenigün’den Müdür Yüksek’e ‘Hayırlı olsun’ ziyareti Yenigün’den Özgökçen’e ‘hayırlı olsun’ ziyareti



Konya'da bisikletli bir kişi yol 
kenarında bekleyen kadının cep 
telefonunu alarak kayıplara karıştı. 
Saniye saniye güvenlik kamerası-
na yansıyan olay anını izleyen polis 
ekipleri, şüpheliyi 150 saatlik ka-
mera görüntülerinden adım adım 
takip ederek saklandığı adreste 
yakaladı. Şüphelinin ilk ifadesinde, 
"İzlediğim filmden etkilendim, bu 
kadar kısa sürede yakalanacağımı 
tahmin etmedim" demesi ise pes 
dedirtti. Olay, 23 Ocak Perşembe 
günü merkez Karatay ilçesi Doğuş 
Mahallesi Küçükkumköprü Cadde-
si'nde meydana geldi. Edinilen bil-
giye göre, cadde üzerinde bekleyen 
ve o sırada telefonuna bakan E.C. 
isimli kadının yanına yaklaşan bisik-
letli bir kişi, kadının cep telefonunu 

alarak hızla bisiklet ile uzaklaştı.
OLAY ANI SANİYE 

SANİYE KAMERADA
İhbar üzerine olay yerine Kara-

tay İlçe Emniyet Müdürlüğüne bağ-
lı Suç Önleme ve Soruşturma Büro 
Amirliği ekipleri sevk edildi. Çev-
rede çalışma yapan ekipler güven-
lik kameralarını incelemeye aldı. 

Güvenlik kamerası görüntülerinde, 
E.C.'nin cadde üzerinde beklediği, 
yolun karşısına, ardından tekrar ol-
duğu yöne geçtikten sonra bisikletli 
bir şahsın yanına yaklaşarak elinde 
baktığı telefonu alıp kaçtığı, E.C.'nin 
şüphelinin peşinden koşması ve bi-
sikletli kişinin olay yerinden uzak-
laşması yer alıyor.

YAKALANAN ŞÜPHELİNİN 
İFADESİ PES DEDİRTTİ

Yaklaşık 150 saatlik güvenlik 
kamerası izleyen ekipler, şüpheliyi 
adım adım takip ederek saklandığı 
adresi belirledi. Şahsın saklandığı 
eve dün akşam saatlerinde baskın 
yapan ekipler, şüpheli M.H.'yi (18) 
yakalayarak gözaltına aldı. Konya 
Numune Hastanesinde sağlık kont-
rolünden geçirilen kapkaç şüphelisi 
M.H. ifadesi alınmak üzere emni-
yete götürüldü. M.H. buradaki ilk 
ifadesinde, "Bisiklet ile gezerken 
izlediğim filmden etkilendim, ben 
de denemek istedim ama polise ya-
kalandım, böyle hesap etmemiştim" 
dediği öğrenildi. Şüpheli emniyet-
teki işlemlerinin ardından adliyeye 
sevk edilecek. n İHA

Filmden etkilendi, bisikletle telefon çaldı 
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Bu hafta köşemizde izniniz-
le Selçuklu Uluslararası Mevlana 
Anadolu İmam Hatip Lisesi’nden 
öğrencim ümmetin sesi, nefesi ve 
Türkiye’nin gönüllü elçisi olacağına 
yürekten inandığımız İranlı Abdol-
vahab Salazehi’nin kaleme aldığı 
“Bir Gönül Elçisinin Notları” isimli 
yazısını noktasına, virgülüne do-
kunmadan önemine binaen sizinle 
paylaşmak istiyorum.
BİR GÖNÜL ELÇİSİNİN NOTLARI

“Bir büyükelçi olmak, sahip 
olduğum şartlar için imkânsız gö-
rünebilirdi; ancak bir gönül elçisi 
olmak için gayretten asla vazgeç-
medim.

Bir öğrenci ve dört yıl boyun-
ca sivil toplum gönüllüsü olarak 
inandığım değerleri yaşamaya ve 
yaşatmaya gayret eden biri olarak, 
bu notları kaleme alıyorum.

Ülkemden Türkiye’ye geldiğim-
de henüz 15 yaşına girmemiştim. 
Bana "Aileni özlemiyor musun?" 
diye sorduklarında, "Özlem ne ki? 
Benim hedefim karşısında özlem 

duygusu geri planda kalır." demiş-
tim. O yaş için iddialı bir sözdü. 
Söyleyen değil, söyletene bakmak 
lazım derler; belli ki bu sözler, bir 
aile terbiyesinin sonucuydu. Söy-
lediğimin ne kadar farkındaydım 
bilmiyorum, ama ilerleyen süreçte 
bu söz hep bir umut ve direnç kay-
nağım oldu.

Şu an 22 yaşında, yazı kuralla-
rına hâkim olmayan biri olabilirim, 
ama Türkçeyi iyi konuştuğumu id-
dia ediyorum. Kaleme aldığım şeyin 
okumaya değer olmasını istedim, 
umarım öyle olmuştur.

İnandığı değerleri yaşamaya 
gayret eden değil, bizzat yaşayan ki-
şidir dava adamı. Kendimi merhum 
Necmettin Erbakan hocanın Davam 
kitabındaki gibi bir dava adamı ola-
rak görmedim, sadece gayret eden 
bir genç olarak değerlendirdim.

Günlük hayatımda "vefa borcu" 
ifadesini sıkça kullanırım. Geçen-
lerde bir büyüğümün sözü beni çok 
etkiledi:

"Vefa bir borç değildir; vefa, ke-

lime olarak zaten ye-
terli bir kaidedir."

Vefası olan insan 
Rabbine, ailesine ve 
insanlığa karşı dürüst 
davranır. Siz vefayı 
bir borç olarak adlan-
dırmayın, onu sahip 
olduğunuz bir vasıf 
olarak yaşayın.

"Prof. Dr." veya 
"Başkan" gibi unvan-
lar bence insanın vasfı 
değil, sonradan eklenen sıfatlardır. 
Asıl önemli olan vefadır. Nitekim 
Efendimiz’in (s.a.v.) ahlakıyla ahlak-
lanmayı prensip edinmemişsek, bu 
sıfatların hiçbir anlamı yoktur. Hz. 
Muhammed (s.a.v.), hayatı boyun-
ca vefayı bir karakter özelliği olarak 
taşımış, çevresindeki insanlara sa-
dakat ve merhametle davranmıştır. 
Onun bu örnekleri, vefanın yalnızca 
sözle değil, fiiliyatla da gösterilmesi 
gerektiğini bize öğretmektedir.

Eğitim ve Ticaretle Tanışmam

Uluslararası İmam 
Hatip Lisesi'nde eğitim 
hayatıma başladığım 
zaman, bunun benim 
hayatımın dönüm nok-
tası olabileceğini hiç 
düşünmemiştim. Mem-
leketimde hep okulda ve 
medresede birincilikle 
devam eden bir öğren-
ciydim. Doğal olarak 
çevrem, gelecekte beni 
bir doktor olarak gör-

mek isterdi. Ama ben sosyal alanı ve 
ticareti tercih ettim; yani bende olanı 
keşfetmeye çalıştım.

Akademik anlamda başarılı bir 
öğrenci olmadım, bu da benim ter-
cihimdi. Ancak insan ilişkilerinde ve 
ticareti öğrenme konusunda kendi-
mi geliştirmeye gayret ettim. Çok 
değerli insanlarla tanıştım; kimi biz-
leri yetiştirmeye çalışan önderlerdi, 
kimi de İkbal’in mücadelesinden, 
Nurettin Topçu’nun İsyan Ahlakın-
dan bahsederek bizlere bir ufuk çiz-

meye çalışan değerli hocalardı. Elle 
tutulur bir başarım olmayabilir, ama 
önemli olan yolda olmaktır. Karınca 
misali de olsa tarafını belli etmek 
gerektiğini bana öğreten kıymetli 
insanlar oldu.

Dünyaya bakış açım değişti 
dünyanın yalnızca köyümden, şeh-
rimden, ülkemden ibaret olmadığını 
öğrendim. Farklı kültürlerle tanış-
tım, yeni ufuklara yelken açtım.

Uluslararası Öğrenciler ve Tür-
kiye Vizyonu

Sayın Cumhurbaşkanımızın ya-
kın tarihte dile getirdiği uluslararası 
öğrenci konusuna değinmek istiyo-
rum. Bu vizyona tüm içtenliğimle 
inanan bir uluslararası öğrenci ve 
bir sivil toplum temsilcisi olarak, 
Türkiye vizyonunun ümmet vizyonu 
olarak değerlendirilmesinin şu anki 
ortamda isabetli olacağı kanaatin-
deyim.

Uluslararası bir öğrenci, gittiği 
beldede bir gönül elçisi olarak bu 
vizyonu temsil eder. Uluslararası 
öğrencilerin ülkeye ekonomik ve 

diplomatik katkıları da göz ardı edil-
memelidir. Son dönemde dış ticaret 
alanında yapılan atılımlar bunun so-
mut bir örneğidir. Türkiye'de eğitim 
alıp ülkelerinde bakan, büyükelçi, iş 
insanı olan birçok kişi var.

Bu bağlamda, Türkiye ihracatını 
dünyaya daha fazla açabilmek adı-
na, yalnızca okul eğitimiyle yetin-
meyip, ticaret odalarının ve ilgili ku-
ruluşların uluslararası öğrencilere 
özel eğitimler vermesi büyük bir fır-
sat olacaktır. Ayrıca, bu öğrencilerin 
özel sektörde ihracata sunacakları 
katkıları artırmak adına, çalışma izni 
konularında daha fazla kolaylık sağ-
lanması gerektiğini düşünüyorum.

Tüm bunları kaleme alırken, 
Uluslararası İmam Hatip Lisesi pro-
jesinin sahiplerine, Millî Eğitim Ba-
kanlığı Din Öğretimi Genel Müdür-
lüğü'ne ve Türkiye Diyanet Vakfı'na 
minnettarlığımı ifade etmek isterim.

Bir gönül elçisi olabilmek için 
çıktığım bu yolda, gayret etmeye 
devam edeceğim”

Selam ve dua ile.

BİR GÖNÜL ELÇİSİNİN NOTLARI

haber@konyayenigun.com
MEHMET ALTUNTAŞ

Bağımsız Türkiye Partisi (BTP) 
Genel Başkanı Hüseyin Baş parti-
sinin 9. Olağan Konya İl Kongre-
si’ne katıldı. Hasan Öztürk’ün il 
başkanı seçildiği kongrede konu-
şan Hüseyin Baş gündeme ilişkin 
değerlendirmeler yaptı. BTP lide-
ri Baş şunları söyledi; “Bağımsız 
Türkiye Partisi 23 yılı aşkın bir 
süredir seçimlere giren bir si-
yasi parti, kurulalı 24 yıla yakın 
zaman olmuş. BTP 2001 yılında 
kuruluyor ve bugüne kadar Tür-
kiye'de yaptığı siyasetin temeli 
milli birlik ve beraberlik üzerine 
kurulmuş, söylemleri her zaman 
milli birlikten ve beraberlikten 
yana olan, devletin sarsılmaz 
bütünlüğünü, bölünmez bütün-
lüğünü savunan bir siyasi parti.”

 ‘MİLLİ EKONOMİ MODELİ 
IŞIĞINDA TÜRKİYE’Yİ AYAĞA 
KALDIRMAMIZ GEREKİYOR’
Türkiye'deki en büyük sı-

kıntının ekonomik nedenlerden 
dolayı olduğuna dikkat çeken 
Baş, “Çiftçi, tarım, hayvancılık, 
gıda…. Gıda stratejik bir sek-
tördür. Elinizde istediğiniz ka-
dar silah olsun, eğer ekmeğiniz, 
buğdayınız yoksa, girdiğiniz her 
savaşta mağlupsunuz. Yani o ha-
vada uçan İHA neyse, drone ney-
se, elinde tuttuğun tüfek neyse, 
tarlaya ektiğin buğday da, çiftçi-
nin ürünü de odur. Biz Türkiye 
olarak dünyanın en güçlü çiftçisi-
ni yetiştirebilecek bir coğrafyaya 

sahibiz. Her sektörde fiyatı satı-
cı belirliyor, mesele Türk çiftçisi 
olunca fiyatı alıcı belirliyor. Arada 
kan emiciler var. Bunları devlet 
kaldıracak ortadan ve satıcıyla 
pazarlamacıyı, pazarlamacıyla 
alıcıyı buluşturacak, her şey den-
gesine oturacak. Bakın yeminle 
söylüyorum, Türkiye ekonomi-
sini şahlandırmak dünyanın en 
basit işidir. Bu milletin üreticisi 
dünyanın en kabiliyetli, yetenekli 
üreticisidir. Bizim çalışmamız-
da sorun yok ama emeğimizin 
ederinde bir problem var. Avru-
pa’da, ABD’de bir işçi bugünün 
Türk lirası karşılığı 150, 200, 
300 bin lira paralar alabilirken, 
Türkiye'de en büyük hayalimiz, 
emekli maaşı 14 değil 20 bin lira 
olsun vs. Yüzde yüz artırsın ne 
olacaktı, iyi bir emekli maaşı mı 
almış olacaktı, böyle bir şey yok. 
Dolayısıyla bizim hayallerimiz şu 
anda yok ediliyor. Bizim hedefle-
rimizi yükseğe koymamızın za-
manı geldi. Biz millet olarak her 
şeyi başarabilecek bir milletiz. Bu 
kabiliyetimiz de var, bunu sağla-
yacak bilgimiz, görgümüz de var. 
Eğer hayal ettiğimiz hayatı yaşa-
mak istiyorsak Bağımsız Türkiye 
Partisi’ne destek olmaya devam 
edin. Bu kutlu davayla birlikte 
Türkiye'de iktidarı alalım ve Tür-
kiye'yi hak ettiği günlere taşıya-
lım.” diye konuştu. 
n HABER MERKEZİ

‘Ekonomik buhrana 
sürükleniyoruz’

Şehrin perakende sektöründeki 
lider markası Çelikkayalar, müşte-
ri memnuniyetini ön planda tutan 
hizmet anlayışı ile büyümesini sür-
dürüyor. Konya ekonomisinin yük-
selen değeri Çelikkayalar AVM'nin 
yeni yatırımı olan Başak mağazası; 
Hacı Yusuf mescit Mahallesi Başak 
Caddesinde açıldı. Çelikkayalar aile-
sinin 31’inci şubesi olan Başak ma-
ğazası, 550 metrekare alanda, 30 
kişiye istihdam olanağı sağlayacak. 
Çelikkayalar; 31 süpermarket,5 pet-
rol market, 5 akaryakıt istasyonu ve 
2 züccaciye mağazası ile Konya’da 2 
bin istihdam sayısına ulaştı. Müşteri 
memnuniyetini öncelik alarak çalışan 
firma uygun fiyat politikası, kaliteli 
hizmet anlayışı ve güler yüzlü perso-
neli ile 2025’e de damgasını vurdu. 
Öte yandan lojistik ağını genişleten 

firma, Konya’da öncüsü olduğu onli-
ne alışverişte de hız ve kalitesiyle zir-
vede yer almaya devam ediyor. Hızlı 
teslimat projesi Çelikkayalar Hemen’ 
i hayata geçiren firma müşterilerine 
20 dakikada hızlı teslimat hizmeti 
vermeyi hedefliyor.

HEDEF 42 ŞUBE!
Açılış konuşmasını gerçekleşti-

ren Çelikkayalar Marketler Zinciri 
Yönetim Kurulu Başkanı Ali Kaya, 
“Biz Çelikkayalar ailesi olarak bu 
şehrin markası olmaya devam edi-
yoruz. Konya’ya yatırımlarımız de-
vam edecek. Büyümeye devam 
edeceğiz. Hedefimiz Konya’da 42 
şubeye ulaşmaktır. En kısa sürede 
bu hedefe ulaşacağımıza yürekten 

inanıyoruz. Artık Çelikkayalar sade-
ce Konya merkezde değil ilçelerinde 
de hizmet etmeye başlayacak. İlk 
önce Akşehir, Seydişehir, Ereğli ve 
Beyşehir gibi büyük ilçelerimizde 
mağaza açmak gibi bir hedefimiz 
var. Diğer hedefimizde Akdeniz’e 
inmek. Burada ki çalışmalarımızda 
devam etmekte. 2025 yılı içinde de 
müjdeli haberlerimizi sizlerle pay-
laşacağız. Yeni istihdam alanları 
oluşturmak için çabamızdan vazgeç-
meyeceğiz. Çelikkayalar Ailesi daha 
da büyüyecek. Bizi hiçbir zaman 
yalnız bırakmayan değerli hemşeri-
lerimize, dostlarımıza, mesai arka-
daşlarımıza teşekkür ediyor ve yeni 
yatırımımız olan Başak mağazasının 
milletimize, şehrimize hayırlı, uğur-
lu olmasını diliyoruz” ifadelerini kul-
landı. n TÜLİN ŞEKER

Perakende satışta şehrin en büyük zincir marketlerinden biri olan Çelikkayalar, 31’inci şubesini Başak Mahalle-
sinde açtı. Çelikkayalar Marketler Zinciri Yönetim Kurulu Başkanı Ali Kaya, hedeflerinin 42 şube olduğunu söyledi

Şehrin markası
şubelerle büyüyor!

Hüseyin Baş



KONYA YATIRIM PROJELERİ
TARIM-SULAMA

DSİ
ILGIN POMPAJ VE ATLANTI 

SULAMASI YENİLEME
Geçen başlanıp 20028 Yılı’nda bitiril-

mesi planlanan projeye ilk defa bu yıl 1 mil-
yon liralık harcama yapılacak. Proje bedeli 
12 milyon lira.

GÖKSU HAVZASI 
YAMAÇ ARAZİLERİ SULAMASI
2014 Yılı’nda programa giren ve bu 

yıla kadar yaklaşık 817 milyon liralık har-
cama yapılan proje için ciddi miktarda 
ödenek ayrılarak bu yıl tamamlanması ve 
hizmete girmesi planlanıyor. Projenin yıl 
ödeneği 1 milyar 100 milyon lira. Proje ta-
mamlandığında 3 bin 121 hektar arazinin 
sulanması sağlanacak.

ÇUMRA 3. MERHALE SULAMASI
Özellikle son yılların kurak geçmesi, 

su kaynaklarının daralması ve yeraltı sula-
rında yaşanmakta olan sorunlar tüm göz-
leri 3. Merhale Projesi’ne çevirmiş durum-
da. 2010’da programa giren ve 2028’de 
tamamlanması planlanan proje ile 1 milyar 
304 milyon metreküp depolama ile 52 bin 
278 hektar arazisin sulanması hedefleni-
yor. Yaklaşık 25 milyar 271 milyon lira be-
delli projeye şimdiye kadar 18 milyar 161 
milyon lira harcama yapılmış. Bu yıl ise 1 
milyar 753 milyon liralık ödenek ayrılmış 
durumda.

2027’de tamamlanması planlanan 
Avşar Barajı ve Avşar-Bağbaşı Derivasyon 
Kanalı’na ayrılan ödenek 500 milyon lira. 

Bu yıl küçük bir ödenekle bitmiş ola-
cak ve maalesef su beklerken eskiyen proje 
580 milyon metreküp depolama hacmine 
sahip Hotamış Depolaması, Apa-Hotamış 
İletim Kanalı (AHİ) ve Tesisleri için ayrılan 
kaynak 4 milyon lira.

3. Merhale Projesi kapsamında Göksu 
Havzası’ndan tedarik edilmesi hedeflenen 
suların tarlalara ulaşmasına sağlayacak 
Sulama Tesisleri için ayrılan kaynak 1 mil-
yar 200 milyon lira. 

Bozkır Barajı için de tamamlama öde-
neği 14 milyon lira.

İVRİZ SAĞ VE SOL SAHİL 
SULAMASI REHABİLİTASYONU

2011’de başlanan ve 2028’de bitiril-
mesi hedeflenen 40 bin hektarlık yenileme 
projesi için ayrılan ödenek 1 milyar 169 
milyon 600 bin lira.  Yaklaşık 6 milyar lira 
harcanan projenin bedeli ise yaklaşık 12 
milyar lira.

ILGIN BARAKMUSLU 
GÖLETİ VE SULAMASI

İşlerin yavaş ilerlediği projenin bitiril-
me hedefi 2027. İz bedeli sayılabilecek 1 
milyon liralık yatırım tahsis edilen projeye 
15 milyon 500 bin liralık harcama yapılmış 
ve proje toplam bedeli ise yaklaşık 130 
milyon lira. Proje tamamlandığında 410 
bin metreküp su depolanacak ve 97 hektar 
arazi sulanacak.

MERAM SAĞLIK 
GÖLETİ VE SULAMASI

İz bedeli olan 1 liralık ödenek ayrılan 
projenin 2027’de tamamlanması planlanı-
yor. Yaklaşık 230 milyon liraya mal olacak 
proje ile 188 hektar arazi sulanacak ve 590 
bin metreküp su depolanacak.

AKŞEHİR ÇAKILLAR 
GÖLETİ VE SULAMASI

Bu proje de programda iz bedeli ile 
yer almış bulunuyor. 1 milyon 970 bin 
metreküp depolama hacmine sahip gölet 
tamamlandığında 656 hektar arazi sula-
nacak. Projenin 2028’de hizmete girmesi 
bekleniyor ve 710 milyon lira harcama 
yapılması planlanıyor.

HÜYÜK DEĞİRMENALTI 
PINARBAŞI GÖLETİ VE SULAMASI

İz bedelli bir diğer gölet olan proje ile 
410 bin metreküp su depolanacak ve 150 
hektar arazi sulanacak. Projenin 188 mil-
yon 450 bin liraya mal olması ve 2027’de 
hizmete girmesi bekleniyor.

DERBENT DEĞİŞ-
DERBENTTEKKE GÖLETİ 

VE SULAMASI
Göletler arasında en yüksek ödeneğe 

sahip proje için ayrılan ödenek 132 milyon 
lira. 11 milyon liralık harcama gerçekleş-
tirilen projenin yaklaşık 145 milyon liraya 
tamamlanması, 2027’de bittiğinde 123 
hektar arazinin sulanması ve 490 bin met-
reküp suyun depolanması hedefleniyor.

AHIRLI AKKİSE GÖLETİ 
VE SULAMASI

İz bedelli bir diğer gölet olan projenin 
2027’de hizmete alınması bekleniyor. 530 
bin metreküp suyun depolanacağı göletten 
94 hektar arazi yararlanacak. Proje için 128 
milyon lira harcanacak.

DELİMAHMUTLU BARAJI VE 
SULAMASI

2028’de tamamlanması planlanan 
projenin toplam yatırım bedeli yaklaşık 2 
milyar 640 milyon lira. 100 milyon liralık 
kaynak ayrılan proje tamamlandığında 3 
milyon 920 bin metreküp su depolanacak 
ve bin 799 hektar arazi sulanacak.

KARAYOLLARI GENEL 
MÜDÜRLÜĞÜ

AFŞAR HADİMİ BARAJ GÖLÜ 
ALTINDA KALAN YOLLAR

367 metre köprü, tek yön bitümlü 
satıh kaplama 20 kilometrelik yoldan olu-
şan projenin bedeli yaklaşık 3 milyar lira. 
482 milyon liralık kısmı harcanan projenin 
2028’de tamamlanması planlanmakla bir-
likte bu yıl ayrılan miktar 299 milyon 990 
bin lira.

KOP 
KÜÇÜK ÖLÇEKLİ TARIMSAL 

SULAMA
7 ili kapsayan proje ile 4bin 218 hektar 

arazi sulanacak. Bu yıl başlanıp bitirilecek 
proje için ayrılan ödenek 210 milyon lira.

DSİ-TAŞKIN KORUMA
YUKARI GÖKSU HAVZASI VE YAN 

KOLLARI TAŞKIN KORUMA
geçen yıl başlanan ve 2028’de bitiril-

mesi planlanan etüd için 1 milyon liralık 
ödenek ayırılmış. Proje bedeli 12 milyon 
400 bin lira.
SELÇUKLU SİLLE DERESİ TAŞKIN 

KONTROLÜ
Bu etüd de aynı özellikleri taşımakta.

KOP İLLERİ ARAZİ TOPLULAŞ-
TIRMA VE TARLA İÇİ GELİŞTİRME 

HİZMETLERİ
8 il için 2010’da başlanan ve 

20027’de bitirilmesi planlanan proje be-
deli yaklaşık 11 milyar 236 milyon lira. 
Yaklaşık 8 milyar 400 milyon liralık harca-
ma yapılan proje için bu yıl ayrılan ödenek 
580 milyon lira.

TARIM
BİTKİSEL ÜRETİM

KONYA OVASI PROJESİ BÖLGE 
KALKINMA İDARESİ BAŞKANLIĞI

2025 YILINDA BİTENLER
KIRSAL DEZEVANTAJLI 
ALANLAR KALKINMA

7 ili kapsayan proje için 118 milyon 
134 bin 600 liralık kaynak ayrılmış ve 
program destekleri ile proje desteği ger-
çekleştirilecek.

TARIMSAL EĞİTİM VE YAYIM
8 ili kapsayan proje için 27 milyon 224 

bin 800 liralık kaynak ayrılmış ve fizibilite 
etüdü ile proje desteği sağlanacak.

TARIMSAL ARAŞTIRMALAR
8 il için gerçekleşecek etüt projeye 

18 milyon 109 bin 600 lira tahsis edilmiş 
bulunuyor.

TARIM İŞLETMELERİ 
GENEL MÜDÜRLÜĞÜ
TOHUM HAZIRLAMA 

TESİSİ YAPIMI
Gelecek yıl tamamlanacak projenin 

bedeli 168 milyon lira ve yıl ödeneği 115 
milyon lira.

YEM FABRİKASI 
HELEZON DEĞİŞİMİ

Proje için 16 milyon 200 bun lira har-
canacak.

ÇELİK SİLO YAPIMI
Silo 23 milyon liralık yatırım ile hizme-

te alınacak.
TARIM VE ORMAN BAKANLIĞI

GÖKSU-TAŞELİ HAVZASI 
KALKINMA

Ankara-Karaman-Konya illeri yatırımı 
kapsamında ele alınan proje etüd-proje, 
müşavirlik, makine-techizat, program 
desteklerini içermekte. 2015’te programa 
giren projenin 2027’de tamamlanması 
bekleniyor. Ağırlıklı olarak dış kredi ile ger-
çekleştirilmekte olan proje için yaklaşık 1 
milyar 601 milyon lira harcanacak. Bu yıla 
kadar yaklaşık 1 milyar 14 milyon lira har-
canan projeye ayrılan kaynak 151 milyon 
795 bin lira.

TOPRAK MAHSÜLLERE 
OFİSİ GENEL MÜDÜRLÜĞÜ

AKŞEHİR ŞUBE MÜDÜRLÜĞÜ 
HİZMET BİNASI YAPIMI

Bu yıl tamamlanacak proje bin metre-
karelik bir inşaat ve 8 milyon liralık ödene-
ğe sahip.

AKŞEHİR ŞUBE 
MÜDÜRLÜĞÜ DEPO YAPIMI
4 bin metrekarelik depo gelecek yıl ta-

mamlanacak. 143 milyon 770 bin lira proje 
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2025 Yılı Kamu Yatırım Programı 15 Ocak 2025 tarih ve 32783 (mükerrer) sayılı Resmi Gazete’de yayımlandı. Söz konusu  
programda yer alan genel büyüklükler ile Konya Projeleri’ne ayrılan payları programdaki sırası ile sizlerle paylaşmak istiyoruz  

Tüm sektörlerdeki Konya yatırımlarını münhasıran Konya’ya yapılacaklar ve muhtelif iller kapsamında olanları ayırmadan 
çalışmamızda incelemiş bulunuyoruz. Proje büyüklükleri, başlangıç bitiş yılları, 2024 sonuna kadar yapılan harcamalar ile yıl 

ödeneklerini de bilgi olarak sizlere aktarmış bulunuyoruz 

2025 YILI KAMU 
YATIRIMLARINDA KONYA

ÜNİVERSİTELER İLE KOP’A 
AYRILAN ÖDENEK BÜYÜKLÜKLERİ

Merkezi Yönetim Bütçesi yatırımları çerçevesinde Konya Teknik Üniversitesi’ne 
234 milyon lira, KOP İdaresi Başkanlığı’na 512 milyon 469 bin lira, Necmettin Er-

bakan Üniversitesi’ne 342 milyon 658 bin lira ve Selçuk Üniversitesi’ne 326 milyon 
620 bin liralık ödenek ayrılmış bulunuyor. Döner Sermaye yatırımları çerçevesinde 
ise Necmettin Erbakan Üniversitesi 5 milyon 200 bin lira ve Selçuk Üniversitesi 3 

milyon lira yatırım yapacak.

TARIM SEKTÖRÜ YATIRIMLARI 
ÇERÇEVESİNDE KOP’A AYRILAN 

ÖDENEKLER SULAMA
210 milyon proje bedelli bir proje yıl içinde tamamlanacak.

BİTKİSEL ÜRETİM
3 proje yıl içinde bitirilecek ve 163 milyon 469 bin lira harcama 

gerçekleştirilecek.
HAYVANCILIK

Bu kapsamla gerçekleştirilecek ve bitirilecek proje için ayrılan 
ödenek 44 milyon 700 bin lira.

Milyarlık ödenekleri ile dikkat çeken projelerle birlikte son derece mütevazi rakamlarla programda yer alan 
projeler de bulunmakta. Biz bu çalışmamızda çok fazla yoruma girmeden rakamları sizlere aktarıyoruz

Devamı Sayfa 7'de



bedeli olmakla birlikte bu yıl ayrılan ödenek 
58 milyon lira.

TARIM
HAYVANCILIK

KONYA OVASI PROJESİ BÖLGE 
KALKINMA İDARESİ BAŞKANLIĞI

2025 YILINDA BİTENLER
HAYVANCILIK ALTYAPISININ 

GELİŞTİRİLMESİ
5 il için proje desteği olarak ayrılan 

ödenek 44 milyon 700 bin lira.
TARIM İŞLETMELERİ 
GENEL MÜDÜRLÜĞÜ

KÜÇÜKBAŞ HAYVANCILIK 
ALTYAPISININ GELİŞTİRİLMESİ

OT SUNDURMASI YAPIMI
Proje yıl içinde tamamlanacak ve 11 

milyon 500 bin lira harcanacak.
TARIM VE ORMAN BAKANLIĞI

BÜYÜKBAŞ VE KÜÇÜKBAŞ HAYVAN 
ISLAHI VE ADAPTASYONU

ANADOLU ALACASI GELİŞTİRME
Konya, Ankara, Adana ve Balıkesir İlle-

ri’ni kapsayan proje 2015 yılında başlamış 
ve 20227’de bitirilmesi planlanıyor. 141 
milyon 652 bin lira bedelli projeye geçen 
yıl sonuna kadar 115 milyon 900 bin lira 
harcanmış. Bu yılki ödeneği ise 9 milyon 
150 bin lira.

ÜLKESEL MERİNOS 
GELİŞTİRME

Konya ve Balıkesir'i kapsayan proje 
2026’da tamamlanacak. 376 milyon 200 
milyon liralık projeye 113 milyon 500 in 
liralık yatırım yapılmış ve bu yılki ödeneği 
219 milyon lira.

ULUSLARARASI BAHRİ DAĞDAŞ 
TARIMSAL ARAŞTIRMA ENSTİTÜSÜ 

HAYVANCILIK ALTYAPISININ 
GELİŞTİRİLMESİ

2015’te başlayan ve bu yıl tamamlana-
cak proje için ayrılan ödenek 41 milyon lira.

TÜRKİYE PATENTLİ BÜYÜK 
EBEVEYN VE EBEVEYN GELİŞTİRME

Konya, Ankara, Eskişehir ve Tokat ille-
rini kapsayan projenin bitiriliş hedefi 2027. 
406 milyon 290 bin 400 liralık projeye ge-

çen yıl sonuna kadar 236 milyon 231 bin 
400 lira harcanmış ve bu yılki ödeneği de 
105 milyon 859 bin lira.

MADENCİLİK
Madencilik sektöründe Konya’ya 

münhasır bir proje bulunmamakla birlikte 
81 il ya da çeşitli sayılardaki il yatırımları 
arasında Konya’nın yeralması da sözko-
nusu.

İMALAT TÜRKİYE 
ŞEKER FABRİKALARI 

AŞ GENEL MÜDÜRLÜĞÜ
ILGIN KÜSPE PALETİ TESİSİ
2022’de başlayan ve 2026’da biti-

rilmesi planlanan tesisin toplam maliyeti 
325 milyon lira. Tesis için 63 milyon lira 
harcanmış ve yıl ödeneği de 16 milyon 
400 bin lira.

SANAYİ VE TEKNOLOJİ 
BAKANLIĞI KARAPINAR MEKE 
KÜÇÜK SANAYİ SİTESİ 2. ETAP

2023’te başlayan ve 2028’de tamam-
lanması planlanan proje yaklaşık 980 mil-
yon liraya mal olacak. Proje için hiç harca-
ma yapılmamış ve yıl ödeneği 98 milyon 
25 bin lira.

AKŞEHİR ORGANİZE 
SANAYİ BÖLGESİ

2020’de programa alınmakla birlikte 
hiç harcama yapılmayan arıtma tesisi için 
proje bedelinin 10’da 1’ine karşılık gelen 45 
milyon 745 bin lira ödenek ayrılmış. Bilin-
diği üzere programdaki bir projenin başla-
yabilmesi için en az yüzde 10’luk ödenek 
ayrılması gerekiyor.

BEYŞEHİR ORGANİZE 
SANAYİ BÖLGESİ

Akşehir OSB ile aynı özelliklere ve öde-
neğe sahip.
ILGIN ORGANİZE SANAYİ BÖLGESİ

800 milyon liralık inşaat projesi için iz 
bedeli olan bin lira ayrılmış.

ÇUMRA ORGANİZE SANAYİ 
BÖLGESİ 2. ETAP

2028’de bitirilmesi planlanan inşaat pro-
jesi için ayrılan rakam iz bedeli olan bin lira ve 
proje bedeli 375 milyon 971 bin 620 lira.

KONYA ORGANİZE SANAYİ BÖLGESİ
1 milyar liraya mal olacak ve 2028’de 

tamamlanacak proje için ayrılan ödenek 
100 milyon lira.

ENERJİ
TEİAŞ GENEL MÜDÜRLÜĞÜ

AKKUYU NÜKLEER GÜÇ 
SANTRALİ-SEYDİŞEHİR ENERJİ 

İLETİM HATTI
266,5 kilometrelik hattın maliyeti 1 

milyar 100 milyon lira. 600 milyon lira har-
canan hat için bu yıl tamamlama ödeneği 
olan 500 milyon lira ayrılmış.

ADANA-SEYDİŞEHİR 
ENERJİ İLETİM HATTI

362 artı 3,8 kilometrelik hat için 69 
milyon liralık ödenek ayrılmış durumda. 
150 bin liralık yatırımın şimdiye kadar ya-
pıldığı projenin toplam bedeli 1 milyar 388 
milyon 34 bin lira.

AKKUYU 380-SELVİLİ 
ENERJİ İLETİM HATTI

Konya, Karaman, Mersin illerini kap-
sayan yatırım 170 kilometre uzunluğunda. 
Yaklaşık 1,5 milyar liralık yatırım için bu yıl 
ayrılan ödenek 300 milyon lira. 2024 so-
nuna kadar yapılan yatırım ise 100 bin lira.

SEYDİŞEHİR-AFYON 2 YENİLEME
190 kilometrelik 400 kV gücündeki hat 

için 120 milyon lira kaynak ayrılmış. Proje-
nin 2029’da tamamlanması amaçlanıyor.

ULAŞTIRMA-HABERLEŞME
TCDD

LOJİSTİK VE YÜK MERKEZLERİ 
KURULMASI

Konya Kayacık, Mersin ve Niğde’deki 
merkezlerin tamamlanması için 272 mil-
yon liralık ödenek ayrılmış.

KONYA-ADANA HIZLI TREN
Konya-Karaman-Niğde (Ulukış-

la)-Mersin (Yenice)- Adana Hızlı Tren Pro-
jesi 2012 yılında başladı ve Konya-Kara-
man bölümü tamamlanarak hizmete açıldı. 

Hattın tamamının 2027’de bitirilmesi 
hedefleniyor. Proje 67 kilometre altyapı ve 
hat yenilemesi, 313 kilometrelik etüt-proje, 
kontrollük, müşavirlik ve yüksek standartlı 
demiryolunu kapsıyor. Yaklaşık 52 milyar 
liralık proje için 42 milyar 531 milyon 38 
bin 792 liralık yatırım yapılmış. Projenin 
Karaman-Konya-Niğde illerini kapsayan 
135 kilometrelik Karaman-Ulukışla bölü-
mü için ayrılan ödenek 5 milyar 800 mil-
yon lira. Projenin 178 kilometrelik kısmı ise 
tamamlanmış bulunuyor.

ALAYUNT-AFYONKARAHİSAR-
KONYA MEVCUT HATTIN 

REHABİLİTASYONU
Konya-Afyonkarahisar-Kütahya bağ-

lantısını içeren 440 km’lik demiryolu iyi-
leştirmesi ve elektrifikasyon ile 415 km’lik 
sinyalizasyon projesinin 2028’de tamam-
lanması hedefleniyor. Yaklaşık 13 milyar li-
ralık proje için geçen yıl sonuna kadar yak-
laşık 2,5 milyar liralık harcama yapılmış ve 
2025 ödeneği de 1 milyar 900 milyon lira.

KONYARAY
20 km’lik konvansiyonel demiryolu, 

müşavirlik-kontrollük projesinin büyüklü-
ğü 3 milyar 753 milyon 306 bin 620 lira 
olup 1 milyar 568 milyon 207 bin 85 liralık 
harcama yapılmış. Yıl ödeneği ise 2 milyar 
lira. Her ne kadar projenin tamamlanması 
için 2026 hedeflenmişse de görülece-
ği üzere 2025 yatırım hedefi ile birlikte 
KONYARAY’ın sefer yapması mümkün 
olabilecek.

ULAŞTIRMA VE 
ALTYAPI BAKANLIĞI

KONYA-2. OSB
2027’de tamamlanması beklenen 

proje için danışmanlık, etüt-proje, müşa-
virlik/kontrollük için yaklaşık 50 milyon 
lira harcanacak. Tamamı dış kredi olmak 
üzere bu yıl ayrılan ödenek 14 milyon 946 
bin 836 lira.

DEVLET HAVA MEYDANLARI 
GENEL MÜDÜRLÜĞÜ

KONYA-HAVALİMANI İTFAİYE 
BİNASI İLE MÜTEFERRİK İŞLER

Geçen yıl başlanan ve 2027’de ta-
mamlanması planlanan 25 bin m2 altyapı 
ve 5 bin m2 üstyapı projesi 700 milyon 
liraya mal olacak. Yıl ödeneği ise 80 mil-
yon lira.

KARAYOLLARI GENEL 
MÜDÜRLÜĞÜ

10 BİN LİRA ÖDENEKLİ YOLLAR
Aşağıda sıralayacağımız yolların tama-

mının 2025 ödeneği 10 bin lira gibi ilginç 
bir rakama bağlanmış.

Türkiye’nin en eski tarihli projeleri 
arasında yer alan Bozkır-Hadim-Adiller 
Yolu 1A satıh kaplama bölümü 69 km ve 
19 km bölünmüş bitümlü satıh kaplama 
olarak imal edilecek. Yaklaşık 3,5 milyar 
lira bedelli projeye geçen yıl sonuna kadar 
yaklaşık 500 milyon liralık harcama yapıl-
mış. Bu ödeneklerle yolun 100 yıldan fazla 
bir sürede bitmesi imkansız gözüküyor. 
Ancak program hedefi 2028.

(Konya-Karaman) Ayrımı-Belören-Ha-
dim Yolu 1A standardında 30 km ve 34 km 
bölünmüş bitümlü satıh kaplama yoldan 

oluşuyor. 1 milyar 71 milyon liralık proje 
için geçen yıl sonuna kadar yaklaşık 860 
milyon lira harcanmış bulunuyor.

Bala Ayrımı-Aksaray-Ereğli Ayrımı 
285 km’lik bölünmüş yolun proje bedeli 
3 milyar 255 milyon 549 bin 139 lira ve 
geçen yıl sonuna kadar proje için 2 milyar 
624 milyon 428 bin 181 lira harcanmış. 
1993’te programa giren yolun 2028’de 
tamamlanması amaçlanıyor.

Akşehir-(Yalvaç-Şarkikaraağaç)Ay-
rımı 133 km’lik 1A standardında bir yol. 
1994’te programa giren projenin 2028’de 
tamamlanması hedefleniyor ve yaklaşık 
240 milyon liralık yola geçen yıl sonuna 
kadar yaklaşık 220 milyon lira harcanmış.

Aksaray-Ulukışla-Pozantı Yolu 1A 
standardında 142 km’lik bir proje. 1997’de 
programa giren ve 2028’de tamamlanma-
sı hedeflenen projeye toplam 643 milyon  
174 bin lira harcanması beklenirken geçen 
yıl sonuna kadar 177 milyon 787 bin 145 
lira harcanmış.

Konya-Akşehir Yolu da aynı ödeneğe 
sahip olup aşağıda detayları verilmiştir.

Konya’nın ve Türkiye’nin sembol pro-
jeleri arasına giren Eğiste Viyadüğü için de 
10 bin lira ayrılmış olması oldukça dikkat 
çekici. 1,37 km bölünmüş yol ile 2 bin 744 
m’lik en yüksek ayaklı köprüden oluşan 
projenin bedeli 5 milyar 116 milyon 150 
bin lira bugüne kadar 2 milyar 418 milyon 
721 bin liralık harcama yapılmış. 2016’da 
programa giren projenin 2028’de sonlan-
ması bekleniyor. 

28 km’lik Beyşehir-Seydişehir Yolu 
bitümlü satıh kaplama bölünmüş yol ve 
173 m’lik köprü de yapılacak. Yaklaşık 807 
milyon liralık projeye yaklaşık 593 milyon 
lira harcanmış. Projenin 2028’de bitmesi 
bekleniyor.

15 km uzunluğunda vi tek yön bitümlü 
satıh kaplama Karapınar- Eskil Yolu (Kara-
pınar-Besci) 2021 yılında programa girmiş 
ve 2028 yılında tamamlanması planlanıyor. 
Yaklaşık 192 milyon liralık proje için yakla-
şık 121 milyon liralık harcama gerçekleş-
tirilmiş.

35,1 km’lik Belören-Bozkır Yolu 
2022’de programa girmiş ve 2028’de biti-
rilmesi hedefleniyor. Yaklaşık 1 milyar 929 
milyon lira bedelli proje için geçen yıl sonu-
na kadar 7 bin 119 lira harcanmış.

KONYA-
AKSARAY İL SINIRI

2028’de tamamlanması planlanan 
proje için 176 milyon 331 bin liralık ödenek 
ayrılmış. 72 kilometrelik bölümün proje 
bedeli yaklaşık 829 milyon lira ve 2024 
sonuna kadar yaklaşık 510 milyon liralık 
harcama yapılmış.

AFYON-KONYA-EREĞLİ-
ULUKIŞLA AYRIMI

AFYONKARAHİSAR-KONYA
80 km’lik bölünmüş yol için 52 milyon 

930 bin liralık ödenek ayrılmış. 2003’te 
programa giren ve 2028’de bitirilmesi 
planlanan projenin bedeli 1 milyar 24 mil-
yon 586 bin 797 ve geçen yıl sonuna kadar 
354 milyon 843 bin 169 bin lira harcanmış 
bulunuyor.

KONYA-AKŞEHİR
2005’te başlayan projenin diğer yollar 

gibi 2028’de bitirilmesi planlanıyor. 10 bin 
lira ödenek ayrılan projenin toplam bedeli 
1 milyar 690 milyon 692 bin 508 lira ve 
geçen yıl sonuna kadar yapılan harcama 
841 milyon 806 bin 3 lira. Yol 123 km 
uzunluğunda.

KONYA-KARAMAN-
5. BÖLGE HUDUDU 

DEVLET YOLU (SERTAVUL 
TÜNELİ VE BAĞLANTI 

YOLU DAHİL)
2017’de programa giren ve 2028’de 

bitirilmesi planlanan proje 135,5 km bi-
tümlü satıh kaplama bölünmüş yol, 3 bin 
290 m çift tüp karayolu tüneli ile 298 m 
viyadükten oluşuyor. Yaklaşık 3 milyar 921 
milyon lira bedelli projeye geçen yıl sonuna 
kadar yaklaşık 2,5 milyar lira harcanmış. Yıl 
ödeneği ise 350 milyon 925 bin lira.

KONYA ÇEVRE YOLU
46,1 km bitümlü satıh kaplama bölün-

müş yol ile 350 m’lik köprüden oluşan pro-
je için toplamda 4 milyar 787 milyon 256 
bin 818 lira harcanacak. Proje için geçen yıl 
sonuna kadar 1 milyar 957 milyon 511 bin 
580 lira harcanmış ve bu yılki ödeneği de 
983 milyon 199 bin lira. Projenin 2028’de 
tamamlanması bekleniyor.

ALANYA AYRIMI-
HADİM YOLU

Konya ile Antalya tarihi bağları ile 
birlikte çok yönden birbirine bağlanma-
ya devam ediyor. Seydişehir ve Beyşehir 
üzerinden sağlanmakta olan bağlantıların 
bir diğeri olan proje 115 m köprü, 19 bin 
363 m tek tüp karayolu tüneli 58 km tek 
yön bitümlü satıh kaplamadan oluşuyor. 
Yaklaşık 2 milyar 726 milyon liralık proje 
için 1 milyar 851 milyon 305 bin 210 liralık 
harcama yapılmış ve yıl ödeneği ise 524 
milyon 179 bin lira.
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POLATLI-YUNAK-AKŞEHİR
Bitümlü satıh kaplama özellikli bölün-

müş yol 168 km uzunluğunda olup 2028 
yılında tamamlanması planlanıyor. Yakla-
şık 709 milyon lira bedelli yol için yaklaşık 
418 milyon lira harcama yapılmış. Yıl öde-
neği ise 96 milyon 500 bin lira.

SEYDİŞEHİR -
13. BÖLGE HUDUDU (MORTAŞ 

BAĞLANTISI)
ALACABEL TÜNELİ

31,4 km bitümlü satıh kaplama bö-
lünmüş yol, 10 bin 219 m çift tüp karayolu 
tüneli, 67 m köprü ile 402 m viyadüğü 
kapsayan proje 2021 yılında programa gir-
miş ve 2028 yılında bitirme hedefleniyor. 3 
milyar 872 milyon 412 bin 406 lira bedelli 
projeye geçen yıl sonuna kadar 1 milyar 
177 milyon 479 bin 368 lira harcanmış ve 
yıl ödeneği de 504 milyon 497 bin lira.

KONYA-EREĞLİ
110 km’lik bitümlü satıh kaplama bö-

lünmüş yol 2022’de programa girmiş ve 
2028’de tamamlanması planlanmaktadır. 
Yaklaşık 747 milyon lira bedelli proje için 
geçen yıl sonuna kadar yaklaşık 29 milyon 
lira harcanmış ve yıl ödeneği de 84 milyon 
82 bin lira.

KONYA ÇEVRE YOLU 
(GÜNEY 3. KISIM)

Bu yıl programa giren proje 22, 3 km-
lik bir uzunluğa sahip. 2028’de tamamlan-
ması planlanan projenin büyüklüğü 2 mil-
yar 518 milyon 261 bin lira ve yıl ödeneği 
de 251 milyon 826 bin lira.

İLLER BANKASI AŞ
YEREL YÖNETİMLER ÇEVRE 

GELİŞTİRME
49 adet CNG otobüs alımı, Fırat Cad-

desi Köprülü Kavağı ile Kanal Caddesi 
Köprülü Kavşakları geçen yıl gerçekleştiril-
miş bulunuyor. 

SÜRDÜRÜLEBİLİR ŞEHİRLER
Kentiçi Ulaşım Altyapısı ile 18,31 km 

tramvay hattı yapımı için tamamı dış kredi 
olmak üzere 3 milyar 517 milyon 647 bin 
lira harcama yapılacak. 2022’de progra-
ma giren proje için 1 milyar 356 milyon 
267 bin liralık ödenek ayrılmış. Projenin 
2027’de bitirilmesi planlanıyor.

Proje yaklaşık 235 milyon lira bedelli 
Trafik Kontrol Merkezi, 2023’te programa 
giren yaklaşık 2 milyar 839 milyon lira 
bedelli 16,96 km’lik Barış Caddesi Raylı 
Sistem Hattı ve geçen yıl programa giren 
1,35 km’lik 187 milyon 700 bin liralık Şehir 
Hastanesi Uzatma Hattı’ndan oluşuyor. Bu 
hattın tamamlanma yılı 2026.

Projelere bu yıl sırası ile 140 milyon 
775 bin, 851 milyon 691 bin ve 140 mil-
yon 775 bin liralık kaynak ayrılmış.

BANLİYÖ ARACI ALIMI
Devam etmekte olan raylı sistem hat-

larında kullanılmak üzere 7 adet banliyö 
aracı alımı tamamı dış kredi olmak üzere 
1 milyar 853 milyon 542 bin lira 2027 so-
nuna kadar harcanacak. Bu yıl 185 milyon 
354 bin liralık bir ödenek projeye tahsis 
edilmiş.

KENTİÇİ ULAŞIM
ULAŞTIRMA VE ALTYAPI 

BAKANLIĞI
KONYA HAFİF RAYLI SİSTEM 
HATTI – KONYA METROSU

Yaklaşık 8 milyar lira maliyetle yola çı-
kılan projenin bedeli 10 kattan fazla artarak 
toplamda 81 milyar 805 milyon 792 bin 
liraya ulaşmış durumda.

4o adet hafif raylı sistem aracı, 21,1 
km’lik raylı sistem inşaatı ile müşavirlik hiz-
metleri için bu yıl ayrılan rakam toplamı 12 
bin lira.2028 bitirilme hedefi konulan proje 
için 2024 sonuna kadar 133 milyon 134 
bin liralık müşavirlik harcaması yapılmış.

KONYA ŞEHİR 
HASTANESİ –STADYUM TRAMVAY 

HATTI-2. ETAP
Kamuoyunda Konya Metrosu olarak 

bilinen projede değişikliğe gidilmesinden 
sonra programa 2024 yılında 9,7 km’lik 
uzunluk ve 6 milyar 472 milyon 575 bin 
lira alınan projenin yıl ödeneği 647 milyon 
lira. Tamamlanma hedefi ise 2028.

TURİZM

KARAYOLLARI GENEL 
MÜDÜRLÜĞÜ

EREĞLİ-HALKAPINAR-İVRİZ YOLU
20,1 km’lik 2A bitümlü satıh kaplama 

yol 2013 yılında programa alınmış ve ge-
lecek yıl tamamlanması planlanıyor. 541 
milyon lira bedelli yola 70 milyon 284 bin 
liralık harcama yapılmış. Yıl ödeneği ise 
tam 300 milyon lira.

ÇATALHÖYÜK, GÖKYURT, 
YERKÖPRÜ ŞELALELERİ YOLLARI

Yine 2 A standardında ve toplam 49 
km uzunluğundaki yollar için bin liralık iz 
bedeli. 22 milyon 463 bin lira bedelli yollar 
için 22 milyon 76 bin lira harcanmış bu-
lunuyor.

KONUT
Sektörde münhasıran Konya için 

planlanmış bir yatırım olmamakla birlikte 
81 il ve muhtelif iller kapsamında yatırım 
söz konusu olabilecektir.

EĞİTİM
KONYA TEKNİK ÜNİVERSİTESİ
Üniversitenin eğitim sektörü yatırımla-

rı çerçevesinde 143 milyon liralık ödeneği 
bulunuyor. Çeşitli etüt projeler için 1 mil-
yon lira, kampüs altyapısı için 40 milyon 
lira, Mühendislik ve Doğa Bilimleri Fakül-
tesi için 143 milyon lira yayın alımı için 10 
milyon lira ve muhtelif işler için 40 milyon 
lira harcanacak.

NECMETTİN ERBAKAN 
ÜNİVERSİTESİ

NEÜ’nün eğitim yatırımları bu yıl 162 
milyon lira olarak gerçekleşecek.

Çeşitli ünitelerin etüt projeleri için 1,5 
milyon lira, kampüs altyapısı için 27 mil-
yon 500 bin lira ve Mühendislik Fakültesi 
için 72 milyon lira ile Ereğli Sağlık Hizmet-
leri MYO İkmal İnşaatı için 8 milyon 100 
bin liralık ödenek söz konusu. Yayın alımı 
için 13 milyon lira ve muhtelif işler içinse 
39 milyon 900 bin lira harcanacak.

SELÇUK ÜNİVERSİTESİ
Çeşitli ünitelerin etüt projesi için 300 

bin lira, kampüs altyapısı için 29 milyon 
998 bin lira harcanacak. Tamamlanacak 
İslami İlimler ve Eczacılık Fakülteleri için 
eksik kalan 2’şer bin liralık hibe söz konu-
su.

10 milyon liralık yayın alınırken, 109 
milyon 698 bin lira muhtelif işler için har-
canacak. Böylece toplamda  150 milyon 
liralık harcama yapılacak.

EĞİTİM-KÜLTÜR
KOP BÖLGE KALKINMA İDARESİ 

BAŞKANLIĞI OKUMA KÜLTÜRÜNÜN 
GELİŞTİRİLMESİ SEYDİŞEHİR KEŞİF 

KÜTÜPHANESİ
3.5 milyon liralık proje desteği sağla-

nacak
BEYŞEHİR KEŞİF KÜTÜPHANESİ

2 milyon 250 bin liralık proje desteği 
söz konusu.

SOMUT VE SOMUT 
OLMAYAN MİRASIN KORUNMASI

KÖYDEN ŞEHRE SEYİRLİK 
OYUNLAR

3 milyon liralık proje desteği sağlana-
cak.

ILGIN KÜLTÜR VE SANAT EVİ
2 milyon 250 bin liralık proje desteği 

verilecek.
GELENEKSEL EL 

SANATLARI HAZİNELER
750 bin liralık proje desteği söz konu-

su.
KÜLTÜR VE TURİZM BAKANLIĞI

KONYA ARKEOLOJİ VE MEDENİYET 
TARİHİ MÜZESİ

2022’de programa giren ve 2027’de 
tamamlanması hedeflenen 26 m2 alana 
sahip müze 1 milyar 200 milyon liraya mal 
olacak. Projenin yıl ödeneği 100 milyon 
lira.

ÇATALHÖYÜK ÖRENYERİ ÇEVRE 
DÜZENLEMESİ VE AYDINLATMASI

Önceki yıl başlanan projenin gelecek 
yıl tamamlanması bekleniyor. 250 milyon 
lira bedelli projeye 102 milyon liralık harca-
ma yapılmış ve yıl ödeneği 60 milyon lira.

ATATÜRK MÜZESİ 
GÜÇLENDİRİLMESİ 

RESTORASYONU VE TEŞHİR 
TANZİMİ

150 milyon liralık proje için 50 milyon 
liralık ödenek ayrılmış.

VAKIFLAR GENEL MÜDÜRLÜĞÜ
ILGIN DEDİĞİ SULTAN TEKKESİ

11 milyonluk restorasyonun yıl öde-
neği 1 milyon lira.

MERAM SAHİBİATA 
HANEGAHI (VAKIF MÜZESİ)
2027’de tamamlanması planlanan 

eserin bedeli yaklaşık 85 milyon lira. Yak-
laşık 52 milyon lira harcanan projenin yıl 
ödeneği 100 bin lira.

DOĞANHİSAR YAZLICA 
KÖYÜ KUZUCU SULTAN CAMİİ 

VE TÜRBESİ
1 milyon 860 bin liralık proje için 185 

bin lira harcanmış ve yıl ödeneği 65 bin lira.
İNCE MİNARELİ 

MEDRESE VE MESCİDİ (MÜZE)
2028’de tamamlanması planlanan 

restorasyonun toplam bedeli 240 milyon 
800 bin lira ve geçen yıla kadar 59 milyon 
800 bin lira harcanmış. Yıl ödeneği ise 1 
milyon lira.

ŞERAFETTİN CAMİİ VE TÜRBESİ
22 milyon 600 bin liralık restorasyona 

5 milyon 600 bin lira harcanmış ve yıl öde-
neği 1 milyon lira.

SELİMİYE CAMİİ
200 milyon liralık restorasyon için an-

cak 1 milyon liralık ödenek ayrılmış.
SAĞLIK

NECMETTİN ERBAKAN 
ÜNİVERSİTESİ

Muhtelif isler kapsamında 175 milyon 
200 bin lira ve döner sermaye kapsamında 
5 milyon 200 bin liralık ödenek söz konu-

su.
AKŞEHİR DEVLET 

HASTANESİ EK BİNA
150 yatak kapasiteli, 20 bin 116 m2’lik 

hastane ek binası bu yıl tamamlanıyor. Yıl 
ödeneği 77 milyon lira.

KONYA MERKEZ DEVLET 
HASTANESİ

750 yataklı, 150 bin m2’lik yeni hasta-
nenin proje bedeli 8 milyar 250 milyon lira 
ve yıl ödeneği iz bedeli olan bin lira.

SELÇUK ÜNİVERSİTESİ
Diş Hekimliği Fakültesi Güçlendirme 

İşi için 2 milyon ve Tıp Fakültesi Hastanesi 
Güçlendirmesi İşi için ise 25 milyon liralık 
ödenek ayrılmış. Muhtelif büyük onarım, 
makine-teçhizat için 126 milyon lira ayrı-
lırken, 3 milyon liralık da döner sermaye 
yatırımı yapılacak.

DİĞER KAMU HİZMETLERİ- 
İKTİSADİ SEKTÖRÜ
İÇİŞLERİ BAKANLIĞI

DOĞANHİSAR 
HÜKÜMET KONAĞI

3 bin 200 m2’lik projenin bedeli 144 
milyon lira ve yıl ödeneği de 28 milyon lira.

BEYŞEHİR HÜKÜMET KONAĞI
180 milyon liralık projeye iz bedeli 

olan bin liralık ödenek ayrılmış.
ÇUMRA HÜKÜMET KONAĞI
169 milyon 200 bin liralık projeye iz 

bedeli ayrılmış.
CİHANBEYLİ HÜKÜMET KONAĞI

162 milyon liralık projeye de iz bedeli 
ayrılmış.

KADINHANI HÜKÜMET KONAĞI
Gelecek yıl tamamlanması beklenen 

İçişleri Bakanı Ali Yerlikaya’nın memleke-
tine yapılacak Hükümet Konağı’nın proje 
bedeli 315 milyon lira ve yıl ödeneği ise 
162 milyon lira. Hükümet konağı diğer il-
çelerin yaklaşık iki katı büyüklükte ve 7 bin 
m2 olacak.

EMNİYET GENEL MÜDÜRLÜĞÜ
KONYA İL EMNİYET MÜDÜRLÜĞÜ

25 bin m2’lik bina için 125 milyon lira 
ödenek ayrılmış. Binanın 2027’de hizmete 
girmesi bekleniyor.

ADALET BAKANLIĞI
KONYA CEZA İNFAZ KURUMU
Bu yıl tamamlanacak proje 291 bin 

362 m2 ve 2 miyar 10 milyon liralık harca-

ma yapılmış. Geriye kalan kısım olan 1 mil-
yar 400 milyon lira ise bu yıl harcanacak.

AKŞEHİR ADALET BİNASI
Gelecek yıl tamamlanması planlanan 

proje için 134 milyon lira harcan mış ve yıl 
ödeneği de 200 milyon lira. Toplam harca-
ma miktarı da 670 milyon lira olacak.

DİĞER KAMU HİZMETLERİ- 
SOSYAL SEKTÖRÜ
İLLER BANKASI AŞ
KONYA İÇMESUYU

2022’de başlanan ve gelecek yıl ta-
mamlanması planlanan projenin tamamı 
dış kredi ile gerçekleştirilecek. 1 milyar 
806 milyon 616 bin liralık proje için 252 
milyon 926 bin lira harcanmış. Konya’nın 
acil su ihtiyacı göz önüne alındığında bu 
ihtiyaç için son derece ciddi bir rakam olan 
1 milyar 535 milyon 624 bin liralık ödenek 
sağlanmış durumda.

KONYA KANALİZASYON-KOSKİ
ATIKSU ARITMA TESİSİ

Gelecek yıl tamamlanacak proje için 
114 milyon 966 bin liralık dış kredi kulla-
nılmış. Geriye kalan kısmı hemen hemen 
tamamlayacak olan 107 milyon 928 bin 
lira da bu yıl harcanacak.

SU DÖNGÜSELLİĞİNİN 
VERİMLİLİĞİNİN ARTIRILMASI
Atık su arıtma tesisi, etüt proje, müşa-

virlik hizmetlerini kapsayan ve Konya-An-
kara müşterek projesi için 878 milyon 673 
bin liralık kaynak ayrılmış. Proje bedeli ise 
3 milyar 519 milyon 383 bin lira.

ÇEVRE, ŞEHİRCİLİK 
VE İKLİM DEĞİŞİKLİĞİ
 BAKANLIĞIKENTLERİ 
İZLEME ÇERÇEVESİ 
PİLOT ÇALIŞMASI

Danışmanlık-Etüt proje için ayrılan 
kaynak 7 milyon 500 bin lira.

İKLİM DEĞİŞİKLİĞİNİN TUZGÖLÜ 
ÖÇKB’YE ETKİSİ

Konya, Ankara, Aksaray illerini kap-
sayan proje için 3 milyon 700 bin liralık 
ödenek ayrılmış.
NECMETTİN ERBAKAN ÜNİVERSİTESİ

Rektörlük Bilimsel Araştırma Projeleri 
için ayrılan kaynak 10 milyon 658 bin lira.

SELÇUK ÜNİVERSİTESİ
Rektörlük Bilimsel Araştırma Projeleri 

için ayrılan kaynak 26 milyon 630 bin lira.
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2025 YILI KAMU 
YATIRIMLARININ BÜTÇE 

TÜRLERİNE GÖRE 
DAĞILIMI

Merkezi Yönetim Bütçesi ile mahalli idarelerin 2025 yılında yapacağı 
yatırımlar toplamı 1 trilyon 939 milyar 980 milyon 16 bin lira olacak. 

Bunun 1 trilyon 444 milyar 394 milyon 351 bin lirası merkezi yönetim 
bütçesi ve 495 milyar 585 milyon 665 bin lirası da mahalli idareler tarafın-

dan gerçekleştirilecek.

2025 YILI KAMU 
YATIRIMLARININ 

SEKTÖRLERE GÖRE 
DAĞILIMI

İçinde bulunduğumuz yılın yatırımlarının yaklaşık üçte biri Ulaş-
tırma-haberleşme alanında gerçekleşecek. 439 milyar 999 milyon 
400 bin liralık yatırım yapılacak sektörü 217 milyar 923 milyon 961 
bin lira ile eğitim ve 179 milyar 588 milyon 854 bin lira ile diğer kamu 

hizmetleri sektörü takip ediyor.
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Ocak ayında memur ve emeklilere yapılan zammı değerlendiren Türk Sağlık-Sen Konya 1 Nolu Şube Başkanı Metin Töke, TÜİK’in açıkladı-
ğı enflasyon rakamına göre, verilen yüzde 6’lık zammın daha ilk aydan eridiğini ifade ederek, “Zam, ocak ayı enflasyonuyla tükendi” dedi 

Türk Sağlık-Sen Konya 1 
Nolu Şube Başkanı Metin Töke, 
Türkiye İstatistik Kurumu’nun 
(TÜİK) Ocak ayına ilişkin açık-
ladığı enflasyon rakamlarını de-
ğerlendirdi. Başkan Töke konu-
ya ilişkin yaptığı açıklamasında 
TÜİK’in açıkladığı ocak ayı enf-
lasyon rakamlarına göre, ülke-
mizdeki mal ve hizmet fiyatları 
geçtiğimiz ay içinde ortalama 
yüzde 5,03 oranında yükseldi. 
Ocak ayında yıllık TÜFE yüzde 
42,12 olurken bu rakamlarla 
2025 yılı enflasyon hedefine 
ulaşmanın neredeyse imkânsız 
olduğu görüldü.  Bu rakamla-
ra göre ocak ayında memur ve 
emeklilere 6 ay için verilen yüz-
de 6’lık zam daha ilk aydan eri-
di. Elektrik, su, doğalgaz, gıda, 
kira gibi zorunlu harcamalara 
yapılan zamlar hesaba katıldı-
ğında vatandaşlarımızın doğru-
dan cebine yansıyan enflasyo-
nun daha yüksek olduğu ortaya 
çıkıyor’ dedi. 

‘ADALETLİ BİR PAYLAŞIM İYİ 
GÜNDE GELİRİ, ZOR 
GÜNLERDE KÜLFETİ 

PAYLAŞMAKTAN GEÇER’
Türk Sağlık-Sen Konya 1 

Nolu Şube Başkanı Metin Töke 

açıklamasının devamında şu 
cümlelere yer verdi: “Ocak 
ayında gerçekleşen enflasyon, 
milyonlarca kamu çalışanı ve 
emeklisine, geride kalan 5 ay 
boyunca eriyen maaşlar ve daha 
da zorlaşan bir hayat mücade-
lesi olarak dönecek. Aileleriyle 
birlikte 25 milyona yaklaşan bir 
kitlenin alım gücünün sürekli 
düşecek olması kabul edilebilir 
bir durum değildir. Bir tarafta 
git gide zorlaşan geçim şartla-
rı diğer tarafta yok olup giden 
alım gücü, kamu çalışanlarını 

ve emeklilerin hayatlarını ade-
ta bir kabusa sürüklemektedir.  
Yılbaşında bütün ülke genelin-
de yaptığımız uyarılarla memur 
ve emekli maaşlarının hedef-
lenen enflasyonun bile altında 
artırıldığını, bu durumun adil 
ve sürdürülebilir olmadığını 
ifade etmiştik. Bugün gelinen 
noktada eğer bir aylık enflas-
yon bütün maaş zammını bir 
çırpıda alıp götürüyorsa memur 
ve emeklinin nefes alacak hali-
nin kalmadığı görülmelidir. Bu 
durumun mutlak surette önü-

ne geçilmelidir.  Ekonomiyi so-
ğutmak, enflasyonu düşürmek 
amacıyla dar ve sabit gelirlile-
rin alım gücünü yok etmek doğ-
ru bir yaklaşım değildir. Bu ra-
kamlar, memur ve emeklinin kış 
ortasında yapayalnız ve koru-
masız bırakıldığını göstermek-
tedir. Adaletli bir paylaşım iyi 
günde geliri zor günlerde kül-
feti paylaşmaktan geçer. Ülke 
büyürken pastadan hak ettiğini 
alamayan memur ve emekliler, 
enflasyon yükselirken de alım 
güçlerini kaybetmişlerdir.   Bu 
ay itibarı ile memurlara ek zam 
yapılması, refah payı ile bu ar-
tışın desteklenmesi ve önümüz-
deki aydan itibaren enflasyon 
farkının doğrudan memur ve 
emekli maaşlarına yansıtılma-
sı uygulamasına geçilmezse, 
memur ve emekli için 2025 
yılı en zor ve en uzun yıllar-
dan biri olacaktır. Yetkililerden 
beklentimiz, maaşları enflasyon 
karşısında sürekli eriyen kamu 
çalışanları için adaletin tecelli 
etmesi ve memur ve emeklile-
rimizin bütçelerinde oluşacak 
yükün hafifletilmesi yönünde 
karar almasıdır.” 
n HABER MERKEZİ

Enflasyon tüketti
Cumhuriyet Halk Parti-

si’nin(CHP) Konya İl Başkan-
lığı üye kayıt standında ko-
nuşan CHP Konya İl Başkanı 
Bekir Yaman, partimize yeni 
katılan üyelerimiz bizlere güç 
verirken, Cumhurbaşkanı ada-
yımızı belirlemede oy kullana-
bileceklerini söyledi.  Gedavet 
Parkındaki üye kayıt standına, 
CHP Konya İl Başkanı Bekir 
Yaman, il yönetim kurulu üye-
leri, İl Kadın Kolları Başkanı 
Bahar Altay Çaçık, Konya İl 
Gençlik Kolları Başkanı Yunus 
Emre Karataş, yönetim kurulu 
üyeleri katıldı. 

Partisinin Cumhurbaşkanı 
Adayının belirlemesinde yeni 
üye olanlarında oy kullanabi-
leceğini belirten CHP Konya 
İl Başkanı Bekir Yaman, “Par-
timiz Genel Merkezinin Cum-
hurbaşkanı Adayını ön seçim-
le belirleme kararından sonra 
Konya Merkez ve ilçelerimizde 
üyelik seferberliği başlattık. 
Cumhurbaşkanı adayımızın 

seçimini 1,6 milyon üyemiz-
le belirleyeceğiz. Açtığımız 
üye kayıt standında ve par-
timize gelerek üye olanlarda 
Cumhurbaşkanı Adayımızın 
belirlenmesinde oy kullanabi-
leceklerdir. Bugün açtığımız 
üye kayıt standında da, ‘Baş-
lıyoruz partimize üye olarak 
Cumhurbaşkanı Adayı belir-
leme seçimimizde oy kullana-
bilirsin’ kampanyasıyla şeh-
rimizin ilçelerinde bu standı 
açarak partimize vatandaşla-
rımızı üye olmasını sağlıyo-
ruz. Ayrıca vatandaşlarımız 
‘uyelik.chp.org.tr’ adresine 
üyelik başvurusunda bulu-
nabilir.  Aramıza katılan yeni 
üyelerimiz bizlere güç vere-
rek, iktidar koşumuza destek 
olacaklardır. Üye standında 
vatandaşlarımızın partimize 
yönelik ilgilisi bizleri mutlu 
etti. Konyalı hemşerilerimizi 
partimize üye olmaya davet 
ediyoruz” dedi. 
n HABER MERKEZİ

‘Cumhurbaşkanı adayımızı 
partili üyelerimiz belirleyecek’

Metin Töke

Konya, 2025’e rekor ihracatla başladı
Konya ihracatta 2025’e de 

rekorla başladı. Konya’nın ih-
racatı Ocak ayında yüzde 12,28 
artışla 276,17 milyon dolar ih-
racat yaptı. Türkiye İhracatçılar 
Meclisi (TİM) Ocak ayı ihracat 
rakamlarını açıkladı. Konya Ti-
caret Odası Başkanı Selçuk Öz-
türk, Ocak ayı ihracat rakamla-
rını değerlendirdi.

‘2025 YILINDA DA ŞEHRİMİZ 
EKONOMİSİ İÇİN ÖNCELİK VERİYORUZ’

Başkan Öztürk, “Konya 2025 
yılına da Türkiye ortalamasının 
üzerinde ihracat artışıyla başla-
dı. Türkiye’nin ihracatını yüz-

de 5,8 artırdığı Ocak’ta Konya 
yüze 12,28 artışla 276 milyon 
167 bin 428 dolar ihracat yaptı. 
2024’te 3,5 milyar doları aşan 
ihracata imza atan Konya’nın 
2025’in ilk ayında ihracat ar-
tışı gerçekleştirmesini önemli 
bulmaktayız. İhracatla büyü-
meye 2025 yılında da şehrimiz 
ekonomisi için öncelik vermek-
teyiz. Bu açıdan firmalarımızla 
işbirliği içinde çalışmaya devam 
edeceğiz. İhracat artışına katkı 
sağlayan tüm firmalarımızı teb-
rik ediyorum” şeklinde konuş-
tu.  n HABER MERKEZİ

Beyşehir Belediyesi Temizlik İş-
leri Müdürlüğü ekipleri tarafından 
tarihi Taş Köprü önü ve çevresi ile 
Çarşamba Kanalı’nda kapsamlı bir 
temizlik çalışması gerçekleştirildi. 
Belediye ekipleri, bölgenin temiz 
ve düzenli tutulması amacıyla su 
yüzeyindeki çöplerin toplanması, 
yürüyüş yollarının süpürülmesi ve 
çevre temizliği yaptı. Çalışmalar 
kapsamında kanal içerisinde biri-
ken yabancı maddeler de temiz-
lendi. Beyşehir Belediye Başkanı 
Adil Bayındır, ilçenin doğal ve 
tarihi dokusunun korunması için 
temizlik çalışmalarının periyodik 
olarak sürdürüldüğünü belirterek 
vatandaşlara çevre temizliği konu-
sunda duyarlı olma çağrısı yaptı. 
n HABER MERKEZİ

Seydişehir Belediyesi Seyyid 
Harun Cami bölgesinde bulunan 
tuvalet ile Muallimhane Cami çev-
resinde bulunan tuvaletleri ücret-
siz yaptı. Belediye Başkanı Hasan 
Ustaoğlu, ilçe merkezinde bulunan 
Seyyid Harun cami bölgesinde bu-
lunan umumi tuvalet ile Muallim-
hane Camisi çevresinde bulunan 
tuvaletlerden vatandaşların artık 
ücretsiz yararlanabileceğini duyur-
du. Başkan Ustaoğlu, vatandaşla-
rın istek ve talepleri doğrultusunda 
böyle bir karar aldıklarını ifade etti. 
Sosyal Belediyecilik anlamında bir-
çok farklı noktada çalışmalar ger-
çekleştirdiklerini ve vatandaşların 
istek, talep, görüş ve önerilerinin 
önemli olduğunu kaydeden Baş-
kan Ustaoğlu;” “Şehir merkezinde 

belirlediğimiz Seyyid Harun Cami 
bölgesindeki ve Muallimhane cami 
tuvaletleri artık ücretsiz olarak va-
tandaşlara hizmet verecek. Görev-
lendirdiğimiz personelimiz temiz-
liğini ve bakımını gerçekleştirecek. 
Belediyeler, halka hizmet etmek 

için vardır. Özel sektör tarafından 
işletilen cami tuvaletlerinin bele-
diye bünyesine alınmasının ardın-
dan, tüm temizlik işlemleri Seydi-
şehir Belediyesi ekipleri tarafından 
düzenli olarak yapılacak” ifadeleri-
ni kullandı. n HABER MERKEZİ

Beyşehir’deki tarihi köprü ve 
kanalda temizlik çalışması yapıldı    

Seydişehir’de tuvaletler 
artık ücretsiz oldu
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Kulu Belediye Başkanı kaza yaptı: 1 yaralı Otobüs ve tramvay biletine de zam geldi
Toplu ulaşımda kullanılan 

otobüs ve tramvay bilet fiyatla-
rına zam geldi. Artan akaryakıt 
ve maliyetlerden sonra Kon-
ya'da toplu ulaşıma zam geldi. 
Gelen zamlardan sonra; İndi-
rimli Konyakart 6.75 TL, Tam 
Konyakart 17.50 TL, tam abon-
man Konyakart bin 1150 TL, 
indirimli abonman Konyakart 
290 TL, anlaşmalı bankalarda 
17.50 TL, anlaşmasız bankalar-
da 18.90 TL olarak güncellendi.

KONYAKART SATIŞ ÜCRETLERİ
Tam Konyakartlar herhangi 

bir Konyakart yükleme nokta-
sından ücret karşılığında temin 
edilebiliyorken; tam Konyakart 
30 TL, Kişiselleştirilmiş Kon-

yakart 50 TL; kişiselleştirilmiş 
Konyakart Konya Büyükşehir 
Belediyesi Konyakart Şube Mü-

dürlüğünden ya da Konyakart 
web sayfasından temin edilebi-
liyor.   n HABER MERKEZİ

Kulu İlçe Belediye Başkanı 
Abdurrahim Sertdemir, otomobi-
li ile ilçe yakınlarında kaza yaptı. 
Kazada Başkan Sertdemir’in eşi 
yaralandı.Kaza, Pazar günü akşam 
saatlerinde Konya-Ankara Karayo-
lu Kömüşini Mahallesi kavşağında 
meydana geldi. Edinilen bilgiye 
göre, Kulu Belediye Başkanı Ab-
durrahim Sertdemir 06 DCM 683 
plakalı otomobili ile Ankara’dan 
Kulu’ya doğru gelirken önünde se-
yir halinde olan 68 DC 600 plakalı 
otomobil ve 06 CEH 028 plakalı 
kamyon çarpıştı. Başkan Sert-
demir'in kazaya karışan araçlara 
çarpmamak için manevra yapması 
ile bariyerlere çarpan aracı, daha 
sonra şarampole inerek ağaca 

çarptı. Kazada Belediye Başkanı 
Abdurrahim Sertdemir’in eşi Zeh-
ra Sertdemir yaralandı. Kaza ihbarı 
üzerine olay yerine sağlık ve trafik 
ekipleri sevk edildi. İlk müdahalesi 

olay yerinde yapılan Zehra Sertde-
mir, ambulansla Kulu Bölge Dev-
let Hastanesine kaldırılarak tedavi 
altına alındı. Kazayla ilgili tahkikat 
başlatıldı. n İHA

Beyşehir ilçesinde seyir tepe-
sinde Beyşehir Gölü manzarası ile 
fotoğraf çekilmek isterken yaslan-
dıkları korkuluk tellerinin yerin-
den sökülmesi sonucu yaklaşık 
6-7 metre yükseklikten düşen 2 
arkadaş yaralandı. Olay, Beytepe 
Mahallesi’nde bulunan seyir te-
pesinde meydana geldi. Edinilen 
bilgiye göre, seyir tepesindeki 
parka gelen O.T. ile A.E.K. görgü 
tanıklarının ifadelerine göre Bey-
şehir Gölü manzarası ile fotoğ-
rafı çekilirken parktaki korkuluk 
tellerine yaslandı. Tellerin yerin-

den sökülmesi sonucu 6-7 metre 
yükseklikten aşağıya düşen iki 
genç yaralandı. Çevredeki vatan-
daşların ihbarı üzerine olay yerine 
sağlık ve polis ekipleri sevk edildi. 
Yaralılar sağlık ekipleri tarafından 
yapılan ilk müdahalenin ardından 
ambulanslarla Beyşehir Devlet 
Hastanesi’ne kaldırılarak tedavi 
altına alındı. Öte yandan, korku-
luk tellerinin bulunduğu alanda 
'Dikkat, tellere yaslanmak, aşağı-
ya sarkmak tehlikeli ve yasaktır' 
yazılı uyarı levhası dikkat çekti. 
 n İHA

Beyşehir’de kurak geçen kış 
dönemi dolaysıyla yağmur du-
ası yapıldı. Beyşehir’de kurak 
geçen kış dönemi dolayısıyla 
yağış beklentisi içerisinde olan 
vatandaşlar Doğanbey Mahal-
lesi Muhtarlığının öncülüğün-
de düzenlenen yağmur duası 
programında buluştu. Doğan-
bey Mahallesi’nde kılınan na-

mazın ardından futbol saha-
sında bir araya gelen mahalle 
sakinleri ellerini yağmur için 
semaya kaldırdı, hep birlikte 
dua etti. Yağmur duası progra-
mı Beyşehir İlçe Müftüsü Enes 
Aktaş, Mahalle Muhtarı Ahmet 
Akalın ve mahalle sakini vatan-
daşların katılımıyla gerçekleşti-
rildi.  n İHA

Fotoğraf çekmek isterken
seyir tepesinden düştü! 

Kuraklık nedeniyle
eller semaya açıldı!
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Tarım ve Orman Bakanı İbra-

him Yumaklı, su arzının sağlanma-
sı, tarımsal üretim ve turizm gibi 
faaliyetler açısından büyük önem 
taşıyan sulak alanların korunup 
sürdürülebilirliği için büyük gayret 
gösterdiklerini belirterek, "Ramsar 
Alanları ile birlikte ülkemizde 59'u 
ulusal önemi haiz sulak alan, 58'i 
ise mahalli önemi haiz sulak alan 
olmak üzere toplam 1 milyon 186 
bin 466 hektar büyüklüğünde 131 
adet sulak alan ilan edilerek koru-
ma altına alınmıştır" ifadelerini kul-
landı. Koruma altına alınan sulak 
alanlar arasında Ereğli Sazlığı da 
yer aldı. 

REHABİLİTASYON ÇALIŞMALARI
Bozulan sulak alanların reha-

bilitasyonuna yönelik de faaliyetler 
yürüttüklerinin altını çizen Yumak-
lı, "Kayseri Sultansazlığı, Antalya 
Avlan Gölü, Ereğli Sazlığı ve Af-
yonkarahisar Karakuyu Sazlıkları 
rehabilitasyon çalışmaları yapılan 
alanlardan bazılarıdır. 2024 yılında 
Düzce Efteni Gölü'nde rehabilitas-

yon çalışmalarına başlanmış olup 
bu yıl sonuna kadar tamamlana-
caktır. Rehabilitasyon çalışmala-
rının tamamlanmasını müteakip 
Efteni Gölü'nün büyüklüğünün 180 
hektardan yaklaşık 360 hektara 
çıkması planlanmaktadır." bilgile-
rini aktardı. Bakan Yumaklı, ekotu-
rizmi desteklemek, araştırmacılara 
açık hava laboratuvarları sağlamak 
ve yöre ekonomisini daha da can-
landırmak amacıyla sulak alanlar-
da ziyaretçi merkezleri yapıldığını 

vurgulayarak, "Bu kapsamda 2002 
yılından bu yana 55 sulak alanda 
yapılan tesisler ile bu alanlar, hal-
kımızın faydalanabileceği birer eko-
turizm merkezi haline getirilmiştir." 
ifadesini kullandı.

‘ÜLKEMİZİN TABİİ DEĞERLERİNİ 
KORUYUP SÜRDÜRÜLEBİLİR 

KULLANIMI İÇİN ÇALIŞACAĞIZ’
Sulak alanların önemi, korun-

ması ve akılcı kullanımı konuların-
da kamuoyu bilincini geliştirmek 
maksadıyla Ramsar Sözleşmesi'nin 

imzaya açıldığı 2 Şubat gününün 
"Dünya Sulak Alanlar Günü" ola-
rak kutlandığını hatırlatan Yumak-
lı, şunları kaydetti: "Her yıl sulak 
alanların bir işlevinin tema olarak 
kullanıldığı etkinlikler kapsamında, 
2025 yılının Dünya Sulak Alanlar 
Günü teması ‘Ortak Geleceğimiz 
İçin Sulak Alanları Korumak', slo-
ganı ise ‘Değer Ver, Koru, Teşvik 
Et' olarak belirlenmiştir. Bizler 
de Bakanlık olarak yalnızca sulak 
alanlarımızı değil, ormanlarımız, 
akarsularımız gibi ülkemizin tabii 
değerlerini koruyup sürdürülebi-
lir kullanımı için çalışmalarımıza 
bugüne kadar olduğu gibi bundan 
sonra aralıksız devam edeceğiz. Bu 
faaliyetlerimizin yürütülmesi sıra-
sında bizlere katkı sunan tüm kamu 
kurum ve kuruluşları ile sivil top-
lum örgütleri ve halkımıza teşekkür 
ediyor, sulak alanlarımızı koruma 
ve geleceğe taşımada her kesimden 
vatandaşa gerekli duyarlılığın gös-
terilmesi çağrısında bulunuyorum." 
n İHA

İnternet siteleri ve uygula-
malar üzerinden dolandırıcılık 
faaliyetleri her geçen gün artı-
yor. Son zamanlarda kullanımı 
artan yapay zeka teknolojisi ile 
beraber sosyal medya uygula-
maları üzerinden vatandaşları 
kandırmak isteyen dolandırıcı-
lar, ‘hakkınızda dava veya icra 
dosyası var, acil ödeme yapılma-
sı gerekiyor' vaatleriyle ağları-
na düşürmek istedikleri kişilere 
ulaşıyor. Dolandırıcılar, ulaştık-
ları kişilerde panik havası oluş-
turduktan sonra kurulan diyalog 
ile vatandaşları ‘hafta sonu gel-
meden ödeme yapın' diyerek do-
landırıyor.

‘DAHİLİ NUMARALARDAN 
ARANARAK BİR PANİK 

OLUŞTURULUP VATANDAŞLAR 
DOLANDIRILMAYA ÇALIŞIYOR’
Son zamanlarda artan yapay 

zeka kullanımıyla beraber do-
landırıcıların bu sistem üzerin-
den kullandığı yöntem hakkında 
bilgi veren Adli Bilişim Uzmanı 
Avukat Emre Akman, "Şu an ül-
kemizde daha doğrusu dünyada 
yapay zeka aşırı bir şekilde ge-
lişmeye devam ediyor. Ve yapay 
zekanın gelişmesiyle dolandırı-
cılık yöntemleri de katbekat akla 
gelmeyecek şekilde artıyor. Son 
dönemlerde dünya ve daraltır-
sak ülkemiz çapında gelişen ve 
bu yönde daha akılalmaz şekil-
de dolandırıcılık yöntemlerinde 
ortaya çıkan konu, yapay zeka 
dolandırıcılığı oluyor. Çünkü va-

tandaşlar, görüntü, ses, yazı ola-
rak herhangi bir şekilde yapay 
zekanın ürettiği bir karakterle 
aranabiliyor, ses kaydı, ses taklit 
edilip kandırılabiliyor, veyahut 
farklı bir yöntem olarak dolandı-
rılmak istenen kişi istenilen cep 
numarasından, önemli dahili nu-
maralardan aranarak bir panik 
oluşturulup vatandaşlar dolan-
dırılmaya çalışılıyor" dedi.

‘SANAL ORTAMDA SÖYLENEN, 
PAYLAŞILAN HER ŞEYE 

İNANMAMAK GEREKİYOR’
Artan dolandırıcılık olayları-

na değinen Adli Bilişim Uzmanı 
Akman, "Son dönemlerde ge-
lişen, artan dolandırıcılık yön-
temleri tamamen yapay zekanın 
gelişmesiyle doğru orantılıdır. 
Bunun sebebi sosyal medyanın 
mantıklı kullanılmaması aslın-
da. Çünkü sosyal medya aslında 
bir sanal ortam ve sanal ortam-

da söylenen, paylaşılan her şeye 
inanmamak gerekiyor. Dolan-
dırıcılar da zaten insanların bu 
güven ve acele kısmından ya-
rarlanarak insanları dolandırı-
yor. Oranın son zamanlarda çok 
yüksek bir şekilde artmış olması, 
kesinlikle sosyal medya hesapla-
rının aktif olarak dolandırıcılar 
tarafından kullanılması ve tek-
nolojinin yani yapay zekanın, ge-
rekirse inandırıcılık konusunda 
kullanılarak vatandaşları mağ-
dur etmesi söz konusu. Buradaki 
eksik, vatandaşlarımızın kesin-
likle sosyal medya hesaplarından 
kendi lehine ilan, paylaşım, me-
saj, arama, herhangi bir şekilde 
iletişim kurulduğunda ilk önce 
düşünmelerini istiyoruz. Çünkü 
bedava peynir sadece fare kapa-
nında olur. Kendilerinin mağdur 
olmaması için öncelikle gördük-
leri her şeye atlamamaları, baş-
vurmayı düşündükleri veya ce-
vap vermeyi düşündükleri yazı, 
yazışma veya telefon kayıtlarını 
bir araştırarak tekrardan dönüş 
yapmalarını, gerekirse tavsiye 
ediyoruz" şeklinde konuştu.

‘ACELEYE GETİRİLMEYE 
ÇALIŞILIYORSANIZ, DOLANDIRILMAYA 

ÇALIŞIYORSUNUZ’
Vatandaşlara uyarılarda bu-

lunan Akman, "Öncelikle do-
landırıcılar vatandaşları acele 
ettirerek düşünmesini engelli-
yor. Bu da daha çok dava ve icra 
yoluyla şeklinde oluyor. Telefo-
nunuza bir mesaj geliyor. Ge-

nellikle cuma günü veya resmi 
tatillere girmeden daha fazla 
başınıza gelebilir. Çünkü hafta 
sonu gelecek ve mesai bittiği 
için siz dolandırıcıların gönder-
miş olduğu veya sizden istemiş 
olduğu parayı hemen yatırmak 
isteyeceksiniz. Yarın hafta sonu 
veya bayram tatili, daireler ka-
panıyor şeklinde bir aceleniz 
olacak ve onların istedikleri ko-
numa gelip, kendilerine parayı 
ödeyeceksiniz. Onun için de-
ğişik hukuk bürolarının, farklı 
avukatların isimleri kullanılarak 
yani bunlar hayali şeyler değil, 
var olan büroların ve avukatla-
rın isimleri kullanılarak o hukuk 
bürolarının veya avukatların 
ismiyle SMS gönderilerek va-
tandaşlar dolandırılmaya çalışıl-
maktadır. Hiçbir avukat veya bir 
hukuk bürosu, size mesaj atıp si-
zin acil durumunuzda herhangi 
bir bahaneyle aceleye getirmek 
şeklinde sizden tahsilat yapma-
ya çalışmaz, herhangi bir şekilde 
kanun dışı hareket etmez. Eğer 
bir para isteniyorsa sizden, bir 
hukuk bürosu veya avukat ta-
rafından telefonla aceleye geti-
rilmeye çalışılıyorsa bilin ki, do-
landırılmaya çalışıyorsunuz. En 
yakın kolluk birimine başvurma-
nızı öneriyoruz" diye konuştu.

Dolandırıcıların oyunlarıyla 
ilgili konuşan vatandaşlar ise bu 
tür aramalara itibar etmeden te-
lefonu kapattıklarını, kendilerini 
koruduklarını ifade etti. n İHA

Son zamanlarda bu teknolojiyi fırsata çeviren dolandırıcılar, en çok ‘hakkınızda dava veya icra dosyası 
var, acil ödeme yapılması gerekiyor' bahanesiyle kişide panik havası oluşturarak amaçlarına ulaşıyor

Panikle dolandırıyorlar

Ereğli Sazlığı da koruma altında! 

Emre Akman



Türkiye Masa Tenisi Federasyo-
nu faaliyet programında yer alan ve 
Selçuklu Belediyesinin ev sahipliğin-
de düzenlenen Masa Tenisi Minikler 
Bölge Müsabakaları, 1-2 Şubat ta-
rihlerinde Selçuklu Belediyesi Ulus-
lararası Spor Salonunda oynanan 
müsabakalarla tamamlandı. Çeşitli 
illerden 44 erkek ve 34 kız sporcu-
nun mücadele ettiği müsabakalara 
Selçuklu Belediyespor Kulübü Masa 
Tenisi Takımları damga vurdu. Zor-
lu müsabakalar sonucunda Selçuklu 
Belediyespor Kulübü Minik Kız Ta-
kımı birincilik elde ederken, Erkek 
A Takımı ikincilik ve Erkek B takımı 
ise üçüncülük elde ederek önemli 
bir başarıya imza attı. Büyük heye-
cana sahne olan final müsabakaları-
nı yerinde izleyen Selçuklu Belediye 
Başkanı Ahmet Pekyatırmacı, müsa-
bakaların ardından dereceye giren 
sporculara madalyalarını takdim etti.  
Final karşılaşmalarını Başkan Pekya-
tırmacı’nın yanı sıra, Spor Hizmetleri 
İl Müdürü Bilal Yavaş, Selçuklu Be-
lediyespor Kulübü Başkanı Mustafa 
Yavuz Tezcan, Kulüp Yönetim Kurulu 
Üyeleri Mustafa Uysal ve Mehmet Ali 
Kolay’da yerinde takip etti. 

‘BÜYÜK BAŞARILARIN 
TEMELLERİ SPORUN MERKEZİ 

SELÇUKLU’DA ATILIYOR’
Ödül töreninin ardından konuşan 

Selçuklu Belediye Başkanı Ahmet Pek-
yatırmacı, “Selçuklu Belediyemizin ev 
sahipliğinde düzenlenen bir organizas-
yonda Selçuklu Belediyespor Kulübü 
sporcularımızın da üç farklı derece ile 
kürsüye çıkma başarısı göstermesi biz-
leri gururlandırdı. Selçuklu Spor Okul-
larımızda Masa Tenisi branşı ile tanışan 
ve ardından bu tür organizasyonlarda 
kulübümüzü ve şehrimizi başarıyla 
temsil eden sporcular görmek bizleri 
çok mutlu ediyor. Spor Okullarımızdan 
yetişerek Milli Takıma yükselen çok sa-
yıda sporcumuz bulunuyor. O sporcu-
larımız bugün burada mücadele eden 
sporcularımıza da aynı zamanda örnek 
teşkil ediyor. Burada mücadele eden 
minik sporcularımızın önümüzdeki dö-
nemlerde de başarılı sonuçlar almaya 
devam edeceğine ve onlarında hedef-
lerine ulaşacağına inanıyorum. Onlara 
güveniyoruz ve geleceğimiz olan ço-
cuklarımızın her  zaman yanında ol-
maya devam edeceğiz. Çeşitli illerden 
gelerek müsabakalara katılım sağlayan 
tüm sporcu ve antrenörlere teşekkür 
ediyorum” ifadelerini kullandı.  
n SPOR SERVİSİ
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Selçuklu Belediyesi ev sahipliğinde düzenlenen ‘Masa Tenisi Minikler Bölge Müsabakaları’nın ödül töreni, Selçuklu Belediye Başkanı Ahmet Pekyatır-
macı’nın katılımıyla gerçekleştirildi. Selçuklu Belediyespor Kulübü Masa Tenisi Takımları müsabakalarda önemli dereceler elde ederek kürsüye çıktı

Selçuklu’da masa tenisi heyecanı 



TÜMOSAN Konyaspor Ziraat Türkiye Kupası A Grubu ikinci maçında evinde bugün ikas Eyüpspor'u konuk 
edecek. Bugün saat 18.00'de oynanacak karşılaşmayı Ankara bölgesi hakemi Gürcan Hasova yönetecek 

Ziraat Türkiye Kupası A Gru-
bu ilk maçında sahasında Ziraat 
Türkiye Kupası Grup Aşaması 
1. hafta karşılaşmasında Ahlatcı 
Çorum Futbol Kulübü'ne konuk 
olmuş ve müsabakadan 1-0 galip 
ayrılarak kupaya moralli bir baş-
langıç yapmıştı. Ziraat Türkiye 
Kupası ikinci hafta karşılaşmaları 
bugün oynanacak maçlarla baş-
layacak. TÜMOSAN Konyaspor, 
Ziraat Türkiye Kupası Grup aşa-
maları ikinci maçında bugün 
ikas Eyüpspor'u konuk edecek. 
Bugün saat 18.00'de oynanacak 
karşılaşmayı Ankara bölgesi ha-

kemi Gürcan Hasova yönetecek.  
Mücadelenin yardımcı hakemleri 
Sabri Öge ve Mehmet Dura ola-
cak. Zorlu karşılaşmada dördün-
cü hakem olarak ise Yunus Emre 
Çakar görev yapacak.  

KARTAL KUPADA 
KAYIPSIZ GİTMEYİ HEDEFLİYOR
TÜMOSAN Konyaspor ikas 

Eyüpspor'u taraftarın desteği ile  
kazanarak kupada kayıpsız git-
meyi hedefliyor.  Kupa maçında 
gözler Blaž Kramer, Melih İbra-
himoğlu, Tunahan Taşçı, Melih 
Bostan’ın üzerinde olacak.
n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA

Konyaspor'da hedef 
Türkiye Kupası

TÜMOSAN Konyaspor’da forma giyen 
Senegalli futbolcu Alassane Ndao baba 
oldu. Yeşil-beyazlı kulüpten yapılan açık-
lama şöyle: “Futbolcumuz Alassane Ndao 
ve değerli eşinin Absa Larin adını verdikleri 
kız çocukları dünyaya geldi. Ndao ve eşini 
tebrik eder, bebekleri Absa Larin’e sağlıklı, 
mutlu bir ömür dileriz.” Ndao'nun bebeğiy-
le ilk fotoğraf karesi de paylaşıldı.  
n SPOR SERVİSİ

TÜMOSAN Konyaspor, Fenerbahçe U19 takı-
mında forma giyen genç futbolcu Kaan Akyazı ile 
3,5 yıllık anlaşma sağladı. Stadyumda yer alan 
Konyaspor Müzesi’nde yapılan imza törenine 

Futbol Şube Sorumlusu  Yusuf Küçükbakırcı ha-
zır bulundu. Kaan'a hoş geldin diyor, yeşil beyaz 
formamız altında başarılar diliyoruz.  
n SPOR SERVİSİKonyasporlu 

Ndao’nun 
mutlu günü

Kaan Akyazı Konyaspor’da
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